

ຈອຍບໍ່ ໄມເອີຣ

ບອກເຂົາວ່າ
ເຮົາຮັກເຂົາ

ຮັບການສໍາແດງເຖິງເລື່ອງຄວາມຮັກ
ຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ມີຕໍ່ທ່ານ

ບອກເຂົາວ່າເຮົາຮັກເຂົາ

ໂດຍ ຈອຍຊ໌ ໄມເອີຣ໌



JOYCE MEYER
MINISTRIES®

ບອກເຂົາວ່າເຮົາຮັກເຂົາ

Tell Them I Love Them

ຜູ້ຂຽນ ຈອຍຊ໌ ໄມເອີຣ໌
ບິນນາທິການ ສຸລະພິງ ປະທຸມວັນ

ພິມຄັ້ງທີ 1 ເດືອນກຸມພາ ປີ 2016
ພິມທີ ເກວລີພຣິນຕິ້ງ ໂທຣ 053-306508

ສະໜັບສະໜູນການຈັດພິມແລະຈັດຈຳໜ່າຍໂດຍ

ລາຍການຊີວິດປ່ຽນສຸກທຸກວັນ

ຕູ້ ປ.ນ. 272 ອ.ເມືອງ ຈ.ຊຽງຮາຍ 57000

ໂທຣລະສັບ : 053-703881, 084-9902519

ໂທຣສານ : 053-70882

ອີເມວ : jmmthailand@gmail.com

ສາລະບານ

ບົດນໍາ	5
1 ພຣະເຈົ້າຊົງຮັກທ່ານ!	7
2 ຂ້າພະເຈົ້າດີພໍຫຼືບໍ່?	15
3 ຄວາມຮັກຄືຄວາມສໍາພັນ	27
4 ຄວາມຮັກ ຄວາມໄວ້ວາງໃຈ ແລະຄວາມເຊື່ອ	35
5 ຫຼຸດພົ້ນຈາກຄວາມຍ້ານ	45
6 ຄວາມຮັກຄືການໃຫ້	53
7 ຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າຈະປ່ຽນແປງຊີວິດທ່ານ	63

ບົດນໍາ

ຂ້າພະເຈົ້າເຊື່ອວ່າ ສິ່ງທີ່ຄົນເຮົາຕ້ອງການຫຼາຍທີ່ສຸດ ຍິ່ງກວ່າສິ່ງອື່ນໃດທັງສິ້ນ ຄືການໄດ້ຮັບການສໍາແດງ ໃຫ້ຮູ້ຈັກ ກັບຄວາມຮັກທີ່ພຣະເຈົ້າມີຕໍ່ເຂົາເປັນສ່ວນຕົວ ຂ້າພະເຈົ້າ ເຊື່ອວ່າການທີ່ເຮົາຈະດໍາເນີນຊີວິດຄຣິສຕຽນທີ່ໂຊຊະນະໄດ້ ນັ້ນ ເຮົາຕ້ອງດໍາເນີນຊີວິດຢູ່ເທິງຮາກຖານນີເທົ່ານັ້ນ ເຮົາຕ້ອງ ການຄວາມຮູ້ທາງສະໝອງເລື່ອງຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າ ແຕ່ເຮົາຕ້ອງການ ການສໍາແດງ ຊຶ່ງຈະເກີດຂຶ້ນໄດ້ໂດຍອີງ ພຣະວິນຍານບໍລິສຸດ ແລະໂດຍການທີ່ເຮົາເປັນຜູ້ເຊື່ອໄດ້ໃຊ້ ເວລາຄໍາຄວນເຖິງຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າແລະສັງເກດເບິ່ງຄ ວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າໃນຊີວິດຂອງຕົນເຝົ້າສະແຫວງຫາ ການສໍາແດງທາງພະ ວັດຈະນະຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ຂຽນໄວ້ແລ້ວ ນັ້ນ ແລະໂດຍການອະຖິຖານ

ເປັນການງ່າຍ ທີ່ຈະຍອມຮັບວ່າ ພຣະເຈົ້າຊົງຮັກ ໂລກນີ້ຫຼາຍ ຈົນໄດ້ປະທານອົງພຣະເຢຊູໃຫ້ສິ້ນພຣະຊົນເພື່ອ ໂລກ ແຕ່ທີ່ຍາກກວ່ານັ້ນກໍຄື ການທີ່ເຊື່ອວ່າ ແມ່ນທ່ານຈະ

ເປັນພຽງຄົນດຽວທີ່ຢູ່ເທິງໂລກນີ້ ພຣະເຈົ້າກໍຍັງຊົງຮັກ
ທ່ານຫຼາຍຈົນຍອມປະທານອົງພຣະເຢຊູໃຫ້ມາສິ້ນພະຊົນ
ເພື່ອທ່ານພຽງຄົນດຽວເທົ່ານັ້ນ

ຫຼັງຈາກທີ່ຂ້າພະເຈົ້າເປັນຄົນສຕຽນທີ່ມີຊີວິດທີ່ຖອຍ
ມາຫຼາຍປີ ຂ້າພະເຈົ້າເລີ່ມເຂົ້າໃຈເຖິງຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າ
ພຣະອົງໄດ້ຊົງກະລຸນາສຳແດງໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ຜ່ານອົງ
ພຣະວິນຍານບໍລິສຸດວ່າ ພຣະອົງຊົງຮັກຂ້າພະເຈົ້າເປັນການ
ສ່ວນຕົວ ການສຳແດງໃນເລື່ອງນີ້ພຽງເລື່ອງດຽວໄດ້ປ່ຽນແປງ
ຊີວິດຂອງຂ້າພະເຈົ້າໃນທຸກດ້ານໄປຢ່າງໝົດສິ້ນ

ຂ້າພະເຈົ້າເຊື່ອວ່າສິ່ງທີ່ທ່ານຈະໄດ້ອ່ານໃນໜັງສືເຫຼັ້ມ
ນີ້ຈະຊ່ວຍໃຫ້ທ່ານເກີດມູມມອງໃໝ່ແລະແລະເຂົ້າໃຈເຖິງ
ຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າ ຂ້າພະເຈົ້າເຊື່ອວ່າມັນຈະເຮັດໃຫ້ທ່ານ
ເກີດຄວາມຫົວກູ້ະຫາຍອັນສົດໃໝ່ ທີ່ຈະໄດ້ພົບກັບການ
ສຳແດງໃນເລື່ອງນີ້ເປັນສ່ວນຕົວ ຂໍໝູນໃຈໃຫ້ທ່ານຄ່ອຍໆ
ອ່ານໜັງສືເຫຼັ້ມນີ້ ໃຊ້ເປັນສິ່ງເສີມໃນການສຶກສາພຣະຄຳພີ
ແລະໃຊ້ເວລາໃນການອ້ອນວອນພະວະນູາເບິ່ງຂໍ້ພຣະຄຳພີ
ແລະຂໍ້ຄິດຕ່າງໆທີ່ປະກົດຢູ່ໃນໜັງສືເຫຼັ້ມນີ້

ໜັງສືເຫຼັ້ມນີ້ມອບໄວ້ໃນມືຂອງທ່ານດ້ວຍຄວາມ
ຖ່ອມໃຈ ໂດຍຄຳນຶງດີວ່າຖ້າປາດສະຈາກພະອົງ ຂ້າພະເຈົ້າ
ກໍບໍ່ມີຄວາມສາມາດຫຍັງເລີຍ ການສຳແດງແລະຄວາມ
ເຂົ້າໃຈພຣະວັດຈະນະໃນເລື່ອງໃດໆ ຈະເປັນໄປໄດ້ໂດຍ
ພຣະຄຸນຂອງພຣະອົງເທົ່ານັ້ນ

1

ພຣະເຈົ້າຊົງຮັກທ່ານ

“ເພາະວ່າພຣະເຈົ້າຊົງຮັກໂລກຈົນໄດ້ຊົງປະທານພຣະບຸດອົງດຽວຂອງພຣະອົງເພື່ອທຸກຄົນທີ່ວາງໃຈເຊື່ອໃນພຣະບຸດນັ້ນ ຈະບໍ່ຈົບຫາຍ ແຕ່ຈະມີຊີວິດອັນຕະຫຼອດໄປເປັນນິດ”

ໂຢຮັນ 3:16

ພຣະເຈົ້າຊົງປະສົງທີ່ຈະມີຄອບຄົວ ພຣະອົງຈົ່ງຊົງສ້າງເຮົາໃຫ້ເປັນລູກຂອງພຣະອົງ ພຣະອົງບໍ່ໄດ້ປະສົງໃຫ້ເຮົາທຳຕົວໃຫ້ເປັນເໝືອນເດັກນ້ອຍເກີດໃໝ່ ແຕ່ໃຫ້ສົມກັບເປັນລູກຂອງພຣະອົງ ພຣະອົງຊົງປະສົງທີ່ຈະໃຫ້ເຮົາເພິ່ງພາ ແລະພັກພົງພຣະອົງ ປະສົງໃຫ້ເຮົາຮັກພຣະອົງແລະຍອມຮັບຄວາມຈິງຈາກພຣະອົງດ້ວຍຊົງປະສົງໃຫ້ທ່ານວາງໃຈໃນພຣະອົງ ແລະຮ້ອງຮຽກຫາພຣະອົງເມື່ອມີຄວາມຕ້ອງການສິ່ງໃດ ພຣະອົງປະສົງທີ່ຈະມີຄວາມສຳພັນກັບທ່ານເປັນການສ່ວນຕົວ

ບອກເຂົາວ່າເຮົາຮັກເຂົາ

ພວກເຮົາສ່ວນໃຫຍ່ຍຶດຖືຄວາມໝາຍຂອງໂຢຮັນ 3:16 ໃນລັກສະນະທີ່ກວ້າງເກີນໄປ ເຮົາມັກຈະເວົ້າວ່າ “ອໍ ແມ່ນແລ້ວ ພຣະເຢຊູຊົງສິ້ນພຣະຊົນເພື່ອໂລກ” ແຕ່ ພຣະເຢຊູບໍ່ໄດ້ສິ້ນພຣະຊົນເພື່ອພວກເຮົາແບບລວມໆ ເທົ່ານັ້ນ ພຣະອົງຊົງສິ້ນພຣະຊົນເພື່ອເຮົາແຕ່ລະຄົນເປັນການ ສ່ວນຕົວດ້ວຍ ພຣະອົງຊົງສິ້ນພຣະຊົນເພື່ອທ່ານ!

ຖ້າໃນໂລກນີ້ມີທ່ານຢູ່ພຽງຄົນດຽວ ພຣະອົງກໍຈະຊົງ ສິ້ນພຣະຊົນເພື່ອທ່ານເຊັ່ນກັນ ພຣະອົງຈະຊົງຍອມຮັບຄວາມ ຫຍາຍພາບທຸກທໍລະມານທຸກຢ່າງເພື່ອທ່ານ! ພຣະເຈົ້າຊົງຮັກທ່ານ ຫຼາຍ ພຣະອົງຊົງຮັກທ່ານດ້ວຍຄວາມຮັກອັນຕະຫຼອດໄປ ເປັນນິດ

ວັນໜຶ່ງ ຂະນະທີ່ຂ້າພະເຈົ້າຂັບລົດຢູ່ໃນຖະໜົນ ພຣະເຈົ້າກ່າວກັບຂ້າພະເຈົ້າໃນໃຈວ່າ “ຈອຍຊູ ເຈົ້າເປັນ ແກ້ວຕູ້ຂອງເຮົາ” ຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ຮູ້ອີກຊື່ ວ່າມີຂໍພຣະຄຳພີ ຕອນນີ້ຢູ່ ທ່ານທີ່ຫຼັງຈາກນັ້ນ ມານກໍໃສ່ຄວາມຄິດເຂົ້າມາວ່າ “ໂອຍ ມັນບໍ່ຍິ່ງຈອງຫອງເກີນໄປຫວ່າ? ເຈົ້າຄິດວ່າຕົວເອງ ເປັນໃຜ?” ຂ້າພະເຈົ້າຈຶ່ງເລີ່ມເວົ້າກັບຕົວເອງວ່າ “ໂອ ຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ຄວນຈະຄິດແບບນັ້ນເລີຍ” ການທີ່ເຮົາຈະຕຶກ ຕອງວ່າຕົນເອງເປັນຄົນພິເສດມີຄວາມສຸກມາດແລະມີ ລັກສະນະເດັ່ນ ສະເພາະຕົວນັ້ນ ມັນເປັນສິ່ງທີ່ຄວາມຄິດ ຝ່າຍເນື້ອໜັງຂອງເຮົາຍອມຮັບບໍ່ໄດ້ ແຕ່ເຮົາທັງຫຼາຍ ແຕ່ລະຄົນ ເປັນຜູ້ທີ່ພະບິດາຂອງເຮົາຊົງນິລະມິດສ້າງຂຶ້ນເປັນ

ສ່ວນຕົວ ໃຫ້ມີຄວາມແຕກຕ່າງຈາກຄົນອື່ນໆທີ່ຢູ່ອ້ອມຮອບ ຂ້າງເຮົາ

ເມື່ອຂ້າພະເຈົ້າຄິດເຖິງເລື່ອງນີ້ ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງ ສຳແດງໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າເຫັນພາບຂອງຜູ້ຍິງຄົນໜຶ່ງທີ່ກຳລັງ ຍືນຢູ່ທາງຂ້າງ ແອັບເປັນກອງໃຫຍ່ໃນຊຸບເປີມາເກັດແຫ່ງໜຶ່ງ ລາວຫຼຽວເບິ່ງແອັບເປັນຈົນທົວແລ້ວກໍເຫັນໜ່ວຍໜຶ່ງທົງາມ ກວ່າໜ່ວຍອື່ນໆທັງໝົດ ຈິ່ງເດມີຈັບໜ່ວຍນັ້ນ ສິ່ງທີ່ພຣະເຈົ້າ ກ່າວກໍຄືວ່າ ຂ້າພະເຈົ້າເປັນໝາກແອັບເປັນໜ່ວຍທີ່ດີທີ່ສຸດ ສຳລັບພຣະອົງ ຂ້າພະເຈົ້າເປັນຄົນພິເສດ ຟັງແລ້ວເບິ່ງຄືສິບ ຄ່ອຍຖືກ ແຕ່ເຫັນບໍ່ ພຣະເຈົ້າກ່າວວ່າເຮົາທຸກຄົນເປັນ ແນວນັ້ນ ບໍ່ໄດ້ໝາຍຄວາມວ່າພຣະເຈົ້າບອກວ່າທ່ານເປັນຄົນງົ ດງາມ ພຽບພ້ອມ ສ່ວນຄົນອື່ນໆບໍ່ມີຫຍັງດີ ແຕ່ພຣະອົງ ກ່າວວ່າເຮົາໝົດທຸກຄົນເປັນຄົນພິເສດຊຶ່ງເລື່ອງນີ້ຂຽນໄວ້ ໃນພຣະຄຳພີ ແລະພຣະຄຳພີກໍມີໄວ້ເພື່ອເຮົາທຸກຄົນ ທ່ານຄືແກ້ວພຣະເນດຂອງພຣະເຈົ້າ

ຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ຮັບສິ່ງທີ່ພຣະເຈົ້າກ່າວໃນວັນນັ້ນ ເພາະຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ສຶກຜິດທິຄິດໃນສິ່ງດີໆກ່ຽວກັບຕົວເອງ ອີກສອງວັນຕໍ່ມາ ຂ້າພະເຈົ້າເປີດພຣະຄຳພີແລະພົບ ພຣະທຳ ເພງສັນລະເສີນ 17:8 ແລະມີຂໍ້ຄວາມທີ່ປະກົດຕໍ່ໜ້ າຕໍ່ຕາຂ້າພະເຈົ້າຢ່າງຈະແຈ້ງວ່າ “ຂໍຊົງໂຜດຮັກສາຂ້ານ້ອຍໄວ້ ດັ່ງແກ້ວຕາ ຂໍຊົງໂຜດປົກບັງຂ້ານ້ອຍໄວ້ໃຕ້ຮົ່ມປົກຂອງ ພຣະອົງ” ຂ້າພະເຈົ້າຈິ່ງເວົ້າກັບຕົວເອງວ່າ “ໂອຍ ຕາຍແລ້ວ

ວັນນັ້ນເປັນສຽງຂອງພຣະເຈົ້າ ກ່າວແທ້ໆ ຂ້າພະເຈົ້າ ເປັນແກ້ວຕາຂອງພຣະເຈົ້າ” ເມື່ອຂ້າພະເຈົ້າຄິດເຖິງຂໍ້ນີ້ ຍາມໃດ ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ສຶກວ່າຕົວເອງເປັນຄົນພິເສດຂອງ ພຣະເຈົ້າແທ້ໆ

ຄົນເຮົາມີຄວາມຢາກຄວາມຕ້ອງການ ແລະຄວາມ ປາດຖະໜາໃນໃຈທີ່ຈະເປັນທີ່ຮັກຂອງຄົນອື່ນ ພຣະເຈົ້າຊົງ ສ້າງເຮົາຂຶ້ນມາຢ່າງນັ້ນ ຫຼາຍຄົນເຊື່ອວ່າພຣະເຈົ້າຊົງຮັກໂລກ ຊົງຮັກພະເຢຊູ ແຕ່ຮູ້ສຶກວ່າຍາກເຫຼືອເກີນທີ່ຈະເຊື່ອວ່າ ພຣະເຈົ້າຊົງຮັກພວກເຂົາ ແຕ່ພະຄຳສອນໄວ້ວ່າ ພຣະເຈົ້າຊົງ ຮັກພວກເຂົາຫຼາຍເທົ່າໆກັບທີ່ພຣະອົງຊົງຮັກພຣະເຢຊູດ້ວຍ ຂໍໃຫ້ເຮົາເບິ່ງໃນພຣະທຳໂຢຮັນ 5:20

“ດ້ວຍວ່າ ພຣະບິດາຮັກພຣະບຸດແລະສຳແດງໃຫ້ ພຣະບຸດເຫັນທຸກສິ່ງ ທີ່ພຣະອົງເອງກະທຳຢູ່ ພຣະອົງຈະ ສຳແດງໃຫ້ພຣະບຸດເຮັດສິ່ງຍິ່ງໃຫຍ່ກວ່ານັ້ນອີກ ຊຶ່ງພວກເຈົ້າ ຈະອັດສະຈັນໃຈໃນສິ່ງເຫຼົ່ານັ້ນ”

ພຣະເຈົ້າກ່າວໃນພຣະທຳຕອນນີ້ວ່າ “ເຮົາກະທຳການ ໃຫຍ່ເຫຼົ່ານີ້ໂດຍທາງພຣະເຢຊູ ແລະຈະທຳການຍິ່ງໃຫຍ່ ກວ່ານີ້ອີກຜ່ານທາງພຣະເຢຊູ ຊຶ່ງເຈົ້າທັງຫຼາຍຈະຮູ້ສຶກ ອັດສະຈັນໃຈ” (ຜູ້ຂຽນຂະຫຍາຍຄວາມເອງ) ທ່ານຮູ້ບໍ່ວ່າ ມັນເປັນການດີທີ່ເຮົາຈະຮູ້ສຶກປະຫຼາດໃຈໃນບາງສິ່ງບາງຢ່າງ ຄືຮູ້ສຶກອັດສະຈັນໃຈໃນສິ່ງທີ່ພຣະເຈົ້າຊົງກຳລັງກະທຳ?

ເຮົາໄດ້ອ່ານຂໍ້ພຣະຄໍາພິຕອນນີ້ແລ້ວ ແຕ່ຫຼາຍເທື່ອ ເຮົາເບິ່ງຂ້າມສິ່ງທີ່ພຣະເຈົ້າປະສົງຈະກະທໍາເພື່ອເຮົາໄປ ພຣະອົງປະສົງໃຫ້ເຮົາຫຼຽວເບິ່ງການໃຫຍ່ ຊຶ່ງພຣະອົງ ໄດ້ຊົງກະທໍາແລ້ວຜ່ານທາງພຣະເຢຊູ ແລ້ວໃຫ້ເຮົາຮູ້ສຶກ ປະຫຼາດໃຈຈົນຕ້ອງອຸທານວ່າ “ໂອ ພຣະເຈົ້າຂ້າ ສິ່ງທີ່ ພຣະອົງກະທໍາຜ່ານທາງພຣະເຢຊູນັ້ນ ອັດສະຈັນແທ້ໆ” ຈາກນັ້ນພຣະອົງຕ້ອງການໃຫ້ທ່ານເປີດເບິ່ງພຣະຄໍາພິ ໃນພຣະທໍາໂຢຮັນ 14:12 ເຊິ່ງພຣະເຢຊູກ່າວວ່າ “ເຮົາບອກຄວາມຈິງແກ່ທ່ານທັງຫຼາຍວ່າ ຜູ້ທີ່ວາງໃຈ ໃນເຮົາຈະເຮັດກິດຈະການທີ່ເຮົາເຮັດຢູ່ນັ້ນເໝືອນກັນ ແລະຜູ້ນັ້ນຈະເຮັດກິດຈະການໃຫຍ່ກວ່ານັ້ນອີກເພາະວ່າ ຝ່າຍເຮົາໄປເຖິງພຣະບິດາຂອງເຈົ້າ”

ພຣະເຈົ້າກະທໍາຢ່າງດຽວກັນຜ່ານທາງຕົວທ່ານດ້ວຍ ແລະທ່ານຈະກະທໍາສິ່ງຍິ່ງໃຫຍ່ກວ່ານັ້ນອີກ ເພາະພຣະເຢຊູ ສະເດັດໄປເຖິງພຣະບິດາຂອງພຣະອົງແລ້ວ ທ່ານເຊື່ອ ແບບນີ້ບໍ່? ທ່ານເຊື່ອແທ້ໆຫຼືບໍ່ວ່າພຣະເຈົ້າຮັກທ່ານ ແລະ ພຣະອົງຈະຊົງໃຊ້ຊິດວິດທ່ານ?

ວັນໜຶ່ງ ຂະນະທີ່ຂ້າພະເຈົ້າກໍາລັງສຶກສາພຣະຄໍາພິຢູ່ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າກ່າວກັບຂ້າພະເຈົ້າວ່າ “ຈອຍຊຸ ໃນແຕ່ລະວັນ ເຮົາທໍາການຫຼາຍສິ່ງຫຼາຍຢ່າງເພື່ອຄົນທັງຫຼາຍເພາະເຮົາ ຮັກເຂົາ ແຕ່ພວກເຂົາກໍຍັງເບິ່ງບໍ່ເຫັນອີກ ເຂົາບໍ່ຮູ້ອີກຊ້າ

ວ່າເຮົາທໍາ ເຮົາຈະຍົກຕົວຢ່າງໃຫ້ເຈົ້າເຫັນເລື່ອງໜຶ່ງ ທຸກວັນ ເມື່ອເຮົາສັ່ງດວງອາທິດວ່າ “ຈິ່ງຂຶ້ນ” ເຮົາເຮັດແນວນັ້ນ ກໍເພື່ອຈອຍຊຸ ເພື່ອແບັດຕີ ເພື່ອ ເຈມມີ ແລະເພື່ອ (ຕື່ມຊື່ ຂອງທ່ານລົງໄປ)”

ລອງຢຸດຄິດໃນເລື່ອງນີ້ເບິ່ງດູ ດວງອາທິດຂຶ້ນມາໃນ ທ້ອງຟ້າທຸກໆວັນກໍເພື່ອທ່ານ ແມ່ນແລ້ວ ດວງອາທິດເດ! ແຕ່ເຮົາກັບຄິດວ່າຍັງແນວໃດດວງອາທິດກໍຕ້ອງຂຶ້ນມາຢູ່ແລ້ວ ເຮົາຮູ້ວ່າດວງອາທິດຕ້ອງຂຶ້ນທຸກວັນແຕ່ມັນຂຶ້ນມາເພື່ອທ່ານ ຝົນຕົກເພື່ອທ່ານ ເມື່ອຫົມະຕົກມັນກໍຕົກເພື່ອທ່ານ ພຣະເຈົ້າ ຮັກທ່ານຫຼາຍຂະໜາດນັ້ນແຫລະ

ພຣະບັນຍັດສອງ 7:9 ກ່າວວ່າ “ຈິ່ງຈິດຈໍາໄວ້ວ່າ ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະເຈົ້າຂອງພວກເຈົ້າແມ່ນພຣະເຈົ້າ ແຕ່ອົງດຽວ ແລະພຣະອົງຊົງສັດຊື່ ພຣະອົງຮັກສາ ພັນທະສັນຍາຂອງພຣະອົງແລະສໍາແດງຄວາມຮັກອັນໜັ້ນຄົງ ເຖິງພັນຊົ່ວອາຍຸຄົນ”

ທ່ານຄິດວ່າໜຶ່ງພັນຊົ່ວເຊັ່ນຄົນ ດົນພໍບໍ່ທີ່ຈະເຮັດໃຫ້ ທ່ານຊາບຊົງໃນຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າ? ພຣະເຈົ້າຊົງ ດໍາລົງຢູ່ເປັນນິດ ເຮົາບໍ່ມີວັນທີ່ຈະເຮັດໃຫ້ພະອົງເມື່ອຍອ່ອນ ໄດ້ ຫຼາຍຄົນຄິດວ່າເຮົາສາມາດເຮັດໃຫ້ພຣະເຈົ້າສິ້ນຫວັງໄດ້ ໂດຍຄວາມຫຼົ້ມເຫລວແລະຫຼຸ້ງເຫຍິງຂອງເຮົາ ແຕ່ບໍ່ມີທາງ ດອກຄວາມຮັກບໍ່ມີວັນສຸນສິນ ແລະເຮົາເຮັດໃຫ້ພຣະເຈົ້າ

ໝົດຮັກເຮົາບໍ່ໄດ້ ຄວາມຮັກບໍ່ແມ່ນອິຫຍັງຈັກຢ່າງໜຶ່ງທີ່
ພຣະເຈົ້າຊົງກະທໍາ ແຕ່ມັນຄືສິ່ງທີ່ພະເຈົ້າຊົງເປັນ

ແມ່ນແຕ່ຄົນບາບທີ່ສຶກກະປົກແຫຼກລະທີ່ສຸດ
ເທົ່າທີ່ເຄີຍມີຢູ່ໃນໂລກນີ້ ຊຶ່ງຖ້ມນໍ້າລາຍຫົດໜ້າພຣະເຢຊູ
ແລະເວົ້າວ່າ “ກູບໍ່ຕ້ອງການກ່ຽວຂ້ອງກັບມືງ ກູເຕັມໃຈ
ຢ່າງຍິ່ງທີ່ຈະໄປນາລົກ” ພຣະເຈົ້າກໍຍັງຄົງຮັກເຂົາ ຖ້າເປັນ ແນ
ວນັນແລ້ວພຣະອົງຈະບໍ່ຮັກບັນດາຄົນທີ່ພຣະອົງໄດ້ຊົງ
ເລືອກສັນ ແລະຊໍາລະໄວ້ເພື່ອພຣະອົງໂດຍສະເພາະໄດ້
ແນວໃດ?

ບາງຄົນອາດຈະເວົ້າວ່າ “ ຂ້ອຍໄດ້ຮັບພຣະເຢຊູ
ເຂົ້າສູ່ໃຈແລ້ວ ແລະຂ້ອຍຮັກພຣະອົງ” ແຕ່ຂ້າພະເຈົ້າຂໍຖາມ
ທ່ານວ່າ ທ່ານເຊື່ອວ່າພຣະເຈົ້າຮັກທ່ານຫຼາຍປານໃດ?

ນີ້ຄືຂ່າວສານທີ່ລຽບງ່າຍຢ່າງຍິ່ງເພື່ອທ່ານ ພຣະເຈົ້າ
ຮັກທ່ານ ແຕ່ມັນເປັນຮາກຖານເບື້ອງຕົ້ນທີ່ພຣະເຈົ້າຕ້ອງ
ວາງໄວ້ໃນຊີວິດທ່ານ ເພື່ອທ່ານຈະສາມາດເຂົ້າໃຈເຖິງເລື່ອງ
ອື່ນໆໄດ້

ບໍ່ວ່າທ່ານຈະຮຽນຮູ້ເລື່ອງອື່ນໃດ ຫຼືສຶກສາແລະ
ສະແຫວງຫາເລື່ອງຂອງພຣະເຈົ້າຫຼວງຫຼາຍປານໃດ ແຕ່ຖ້າ
ທ່ານບໍ່ສາມາດຍອມຮັບຄວາມຈິງທີ່ວ່າພຣະເຈົ້າຊົງຮັກທ່ານ
ໄດ້ ທ່ານກໍຈະກ້າວໄປບໍ່ຮອດໃສ ຄວາມຮັກທີ່ພຣະເຈົ້າມີຕໍ່
ທ່ານນັ້ນເປັນຮາກຖານຂອງຄວາມເຊື່ອຂອງຄວາມເຊື່ອ

ໃນການມີເສລີພາບຈາກບຸບ ແລະໃນການທີ່ເຮົາຈະສາມາດ
ກ້າວອອກໄປຮັບໃຊ້ຜູ້ອື່ນໂດຍປາດສະຈາກຄວາມຢ້ານ
ທ່ານຮັບຄວາມຮັກທີ່ພຣະເຈົ້າມີຕໍ່ທ່ານໄດ້ບໍ່?

ພຣະເຈົ້າຊົງຮັກທ່ານ!

2

ຂ້າພະເຈົ້າດີພໍຫລືບໍ່ ?

ແລະຄວາມຫວັງໃຈບໍ່ໄດ້ເຮັດໃຫ້ເກີດ
ຄວາມເສຍໃຈ ເພາະຜິດຫວັງ ເພາະເຫດວ່າ
ຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າໄດ້ໄຫຼເຂົ້າສູ່ຈິດໃຈຂອງ
ເຮົາໂດຍທາງພະວິນຍານບໍລິສຸດ ຊຶ່ງພຣະອົງໄດ້
ປະທານໃຫ້ແກ່ເຮົາແລ້ວ

ຂະນະເມື່ອເຮົາຍັງຂາດກຳລັງ ພຣະຄຣິສ
ກໍໄດ້ຊົງສິນພຣະຊົນເພື່ອຊ່ວຍຄົນບາບໃນເວລາ
ທີ່ເໝາະສົມ

ບໍ່ມີໃຜທີ່ຈະຢາກຕາຍເພື່ອຄົນຊື່ ແຕ່ບາງ
ເທື່ອຈະມີຄົນອາດຈະຕາຍເພື່ອຄົນດີກໍໄດ້

ແຕ່ພຣະເຈົ້າຊົງສຳແດງຄວາມຮັກຂອງ
ພຣະອົງແກ່ເຮົາທັງຫຼາຍ ຄືຂະນະທີ່ເຮົາຍັງເປັນ
ຄົນບາບຢູ່ນັ້ນ ພຣະຄຣິສໄດ້ຊົງສິນພຣະຊົນ
ເພື່ອເຮົາ

ບອກເຂົາວ່າເຮົາຮັກເຂົາ

ເພາະເຫດນັ້ນເມື່ອເຮົາເປັນຄົນຊອບທຳ
ແລ້ວໂດຍພຣະໂລຫິດຂອງພຣະອົງ ຍິ່ງກວ່ານັ້ນ
ເຮົາຈະພົ້ນຈາກພະອາດຊະຍາຂອງພຣະເຈົ້າໂດຍ
ພຣະອົງ

ເພາະວ່າຖ້າຂະນະທີ່ເຮົາຍັງເປັນສັດຕູຕໍ່
ພຣະເຈົ້າ ເຮົາໄດ້ກັບບູຄົນດີກັບພຣະອົງໂດຍທີ່
ພຣະບຸດຂອງພຣະອົງສິນພຣະຊົນຍິ່ງກວ່ານັ້ນອີກ
ເມື່ອເຮົາກັບຄືນດີແລ້ວເຮົາກໍຈະພົ້ນໂດຍພຣະຊົນ
ຊົບຂອງພຣະອົງແທ້

ໂລມ 5:5-10

ຄຣິສຕຽນຫຼາຍຄົນເຊື່ອວ່າພຣະເຈົ້າຮັກເຂົາ ຈົນກວ່າ
ເຂົາສິບໍ່ເຮັດຫຍັງຜິດພາດຫຼືມເຫຼວ ຄົນສ່ວນໃຫຍ່ບໍ່ຄ່ອຍ
ມັກຕົວເອງປານໃດ ດັ່ງນັ້ນເຂົາຈຶ່ງສະຫຼຸບວ່າພຣະເຈົ້າກໍຄົງບໍ່
ປະທັບໃຈໃນຕົວເຂົາພໍປານໃດ ແຕ່ພຣະຄຳພີພັດກ່າວໄວ້ວ່າ
“ມະນຸດສຳຄັນຫຍັງແດ່ທີ່ພຣະອົງຕ້ອງຄິດເຖິງພວກເຂົາ
ມະນຸດທີ່ຕາຍເປັນສຳຄັນຫຍັງທີ່ພຣະອົງຕ້ອງຫວ່ງໃຍ
ພວກເຂົາ” (ເພງສັນລະເສີນ8:4) ພວກເຮົາເປັນພຽງແຕ່
ສິ່ງທີ່ພຣະເຈົ້າຊົງສ້າງຂຶ້ນມາເທົ່ານັ້ນ ແລະພຣະອົງຊົງຮັກເຮົາ
ກໍເພາະພຣະອົງຊົງຮັກເຮົາ ພຣະອົງຊົງເປັນຄວາມຮັກ
(1ໂຍຮັນ4:16)

ພຣະອົງຊົງຮັກທ່ານແລະທ່ານກໍເປັນຄົນພິເສດນັ້ນແຫລະໝາຍຄວາມວ່າທ່ານມີເອກະລັກພິເສດແລະບໍ່ຄືໃຜ ພຣະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ກຳນົດໃຫ້ທ່ານເປັນຄືຂ້າພະເຈົ້າ ແລະຂ້າພະເຈົ້າກໍບໍ່ຈຳເປັນຕ້ອງຄືທ່ານ ເຮົາຄືສິທຸກໃຈຫຼາຍຖ້າຕ່າງຄົນຕ່າງພະຍາຍາມເຮັດຕົວເອງໃຫ້ຄືຄົນອື່ນ ຊຶ່ງຈະມີແຕ່ຜົນເສຍ ຄືເປັນການໃຫ້ໂອກາດແກ່ມານທີ່ຈະຕົວະເຮົາວ່າ ເຮົາຍັງບໍ່ດີພໍ ແຕ່ສິ່ງທີ່ສຳຄັນກໍຄື ສຳລັບພຣະເຈົ້ານັ້ນ ເຮົາບໍ່ຈຳເປັນຕ້ອງເປັນຄົນທີ່ “ດີພໍ”

ພຣະເຊຊົງສິ້ນພຣະຊົນເພື່ອທ່ານ ເພາະວ່າທ່ານເປັນຄົນວິເສດເລີເລີດ ຫຼືເປັນເພາະພຣະອົງຊົງຮັກທ່ານ? ພຣະຄຳພີກ່າວວ່າຖ້າພຣະອົງຊົງຮັກທ່ານຫຼາຍຈົນຍອມຕາຍເພື່ອທ່ານໄດ້ ຖ້າເຊັ່ນນັ້ນເມື່ອເຮົາໄດ້ເປັນຄົນຊອບທຳໂດຍທາງພຣະໂລຫິດຂອງພຣະອົງແລວ ພຣະອົງຈະຊົງຮັກເຮົາຫຼາຍພຽງໃດ? (ໂລມ5:8-9) ພຣະອົງຊົງຮັກທ່ານຫຼາຍຈົນໄດ້ຊົງປົກປັດ

ຄວາມຜິດພາດເລັກໆນ້ອຍໆ ທີ່ທ່ານເຮັດລົງໄປໃນແຕ່ລະວັນ ພຣະອົງຊົງຮັກທ່ານຫຼາຍພໍທີ່ຈະນຳພາທ່ານຜ່ານພື້ນວັນນີ້ໄປໄດ້ ດ້ວຍລິດເດດແລະຄວາມມີໄຊ

ວັນໜຶ່ງພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງສຳແດງຕົວຢ່າງໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າເຫັນວ່າພຣະອົງຊົງທອດພະເນດເບິ່ງຄວາມຜິດພາດແລະປົກຜ່ອງຂອງເຮົາແນວໃດແນ່ ລອງຄິດພາບເດັກນ້ອງໆ

ຄົນໜຶ່ງອາຍຸປະມານ 3-4 ປີ ຊຶ່ງເຝົ້າເບິ່ງຕອນແມ່ເຮັດ
ວຽກເຮືອນ ເຫດທີ່ນາງນ້ອຍຮັກແມ່ຂອງຕົນຫຼາຍຈຶ່ງໄດ້
ເຂົ້າໄປຈັບເອົາກະບ່ອງໃສ່ນ້ຳໜ່ວຍນ້ອຍ ກັບເສດຜ້ານ້ອຍໆ
ອອກໄປທີ້ທ້ອງໜ້າຕ່າງບ່ອນລະບຽງໜ້າບ້ານ ເອົາເສດຜ້າ
ເອົາກະດາດທົດຊູ່ມາຫຼຸສະຢ່າງດີ

ແນ່ນອນ ແວ່ນກໍຄົງເຕັມໄປດ້ວຍຝຸ່ນປະສົມນ້ຳເປັນ
ຮ່ອງຮອຍເຕັມໄປດ້ວຍຟອງສະບູເປີເປື້ອນໄປໝົດ
ເມື່ອທ່ານເຫັນນາງນ້ອຍຕົວແສບ ເອົາຜ້າຫຼຸເຮືອນຢ່າງດີໄປ
ເຮັດເປື້ອນແນວນັ້ນ ທ່ານກໍຄົງໃຈຮ້າຍຈົນຢາກຈະບີບຄໍລູກ
ແຕ່ໝູ່ນ້ອຍກໍແລ່ນເຂົ້າມາຫາທ່ານເວົ້າສຽງ ແຈ້ວໆວ່າ
“ແມ່ເອີຍ ລູກເຊັດໜ້າຕ່າງໃຫ້ແມ່ແລ້ວໃດ ລູກເຮັດວຽກຊ່ວຍ
ແມ່ຢ່າງດີເລີຍ ເພາະລູກຮັກແມ່ທີ່ສຸດເລີຍ

ແມ່ທີ່ເຕັມໄປດ້ວຍຄວາມຮັກກໍຕ້ອງເວົ້າວ່າ “ໂດຍ..
ໂດຍ..ລູກເຮັດດີຂະໜາດເລີຍ ຂອບໃຈເດີທີ່ລູກຊ່ວຍແມ່”
ແລະເມື່ອລູກໄປແລ່ນຫຼິ້ນບ່ອນອື່ນ ລາວກໍຈະຟ້າວຈັດການ
ທຳຄວາມສະອາດຮອຍເປື້ອນນັ້ນໃໝ່ ແລະມື້ໜ້າກໍຫາ
ໂອກາດສອນລູກບໍ່ໃຫ້ເຮັດແນວນັ້ນອີກ

ພຣະເຈົ້າກ່າວກັບຂ້າພະເຈົ້າວ່າ ນັ້ນແລະຄືສິ່ງທີ່
ພຣະເຈົ້າຊົງກະທຳແກ່ເຮົາ ພຣະອົງຊົງຄອຍຊ່ວຍລ້າງຊໍາລະ
ສິ່ງທີ່ເຮົາເຮັດເປື້ອນໄວ້ສະເໝີ ຖ້າເຮົາເຮັດໃນສິ່ງທີ່ເຮົາຄິດວ່າ
ດີທີ່ສຸດແລ້ວເທົ່າທີ່ເຮົາຮູ້ ພຣະເຈົ້າກໍຄົງຄາດຫວັງໃຫ້ເຮົາເຮັດ

ສ່ຳນັ້ນ ພຣະອົງບໍ່ໄດ້ຄາດຫວັງໃຫ້ທ່ານເຮັດ ສິ່ງໃດທີ່
ທ່ານເຮັດບໍ່ໄດ້ ພຣະອົງສາມາດປ່ຽນແປງທ່ານຖ້າທ່ານພ້ອມ
ທີ່ຈະບອກພຣະອົງ “ພຣະອົງເປັນຝ່າຍຖືກ ພຣະອົງເຈົ້າຂ້າ
ຂ້າພະອົງຜິດໄປແລ້ວ ຂ້າພະອົງພະຍາຍາມປ່ຽນແປງແຕ່ກໍ
ເຮັດບໍ່ໄດ້” ແລ້ວພຣະອົງກໍຈະຊົງປ່ຽນຊີວິດທ່ານ ເພາະຊົງຮູ້
ວ່າທ່ານເຮັດໃຫ້ຕົວເອງດີຂຶ້ນບໍ່ໄດ້ຖ້າປາດສະຈາກຄວາມ
ຊ່ວຍເຫຼືອຂອງພຣະອົງ

“ເພາະພະອົງຜູ້ທີ່ພຣະເຈົ້າຊົງໃຊ້ມານັ້ນ ຊົງກ່າວ
ພະວັດຈະນະຂອງພຣະເຈົ້າ ເພາະພຣະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ປະທານ
ພຣະວິນຍານຢ່າງຈຳກັດ

ພຣະບິດາຊົງຮັກພຣະບຸດ ແລະມອບທຸກສິ່ງໄວ້ໃນພຣະ
ຫັດຂອງພຣະອົງ”

ໂຢຮັນ 3:34-35

ວັນໜຶ່ງ ຂະນະທີ່ຂ້າພະເຈົ້າກຳລັງສຶກສາພຣະຄຳພີຢູ່
ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ພິຈາລະນາເຖິງພຣະຄຳຕອນນີ້ແລະຕ້ອງ
ຮ້ອງອຸທານອອກມາດ້ວຍຄວາມຍິນດີທີ່ເຫັນວ່າພຣະເຈົ້າ
ບໍ່ໄດ້ປະທານພຣະວິນຍານຂອງພຣະອົງໃຫ້ເຮົາຢ່າງຈຳກັດ
ພຣະອົງບໍ່ໄດ້ປະທານອັນນັ້ນໃຫ້ເຮົານິດອັນນີ້ໃຫ້ເຮົານ້ອຍ

ແຕ່ພຣະອົງກ່າວວ່າ “ນີ້ຄືສິ່ງທີ່ເຮົາມີຢູ່ ຈົ່ງຮັບເອົາ
ໄປທັງໝົດເລີຍ” ທຸກສ່ວນສ້ຽວແຫ່ງລິດເດດແລະຄວາມຮັກ
ຂອງພຣະເຈົ້າຕຽມພ້ອມໄວ້ໃຫ້ທ່ານແລ້ວວັນນີ້ ພຣະອົງ

ມີທຸກສິ່ງທີ່ທ່ານຕ້ອງການໃຫ້ທ່ານຮັບເອົາໄວ້ ເປັນຫຍັງ? ກໍເພາະພຣະອົງຮັກທ່ານ ທ່ານບໍ່ຈໍາເປັນຕ້ອງດີພ້ອມກ່ອນ ເພື່ອຈະມີສິດໄດ້ຮັບ ເພາະແນວໃດທ່ານກໍບໍ່ມີທາງດີພໍຈົນສົມຄວນທີ່ຈະຮັບພຣະພອນຈາກພຣະເຈົ້າໄດ້ ທ່ານບໍ່ຈໍາເປັນຕ້ອງງາມພໍຫຼືສະຫຼາດພໍຈຶ່ງຈະມີສິດໄດ້ຮັບ ແຕ່ພຣະເຈົ້າປະສົງທີ່ຈະປະທານໃຫ້ທ່ານ ເພາະພຣະອົງຊົງຮັກທ່ານ

ໃນພຣະທໍາພະບັນຍັດສອງ 7:6-7 ພຣະເຈົ້າກ່າວວ່າ “ເພາະວ່າພວກທ່ານເປັນຊົນຊາດບໍລິສຸດສໍາລັບພະຍາໂຮວາ ພຣະເຈົ້າຂອງທ່ານ ພຣະຍາໂຮວາພຣະເຈົ້າຂອງທ່ານຊົງເລືອກທ່ານອອກຈາກຊົນຊາດທັງຫຼາຍທີ່ຢູ່ເທິງພື້ນໂລກໃຫ້ມາເປັນຊົນຊາດໃນກໍາມະສິດຂອງພຣະອົງ

ທີ່ພຣະເຈົ້າຊົງຮັກແລະຊົງເລືອກທ່ານທັງຫຼາຍນັ້ນ ບໍ່ແມ່ນເພາະທ່ານທັງຫຼາຍມີຈໍານວນຫຼາຍກວ່າປະຊາຊົນຊາດອື່ນ ດ້ວຍວ່າໃນບັນດາຊົນຊາດທັງຫຼາຍ ທ່ານເປັນຈໍານວນໜ້ອຍທີ່ສຸດ”

ພຣະເຈົ້າຊົງເລືອກສັນຊົນຊາດອິດສະລາເອັນໃຫ້ເປັນປະຊາກອນພິເສດຂອງພຣະອົງ ແລະໃນທຸກວັນນີໃນຖານະທີ່ເຮົາເປັນຄົນສະຕະຈັກ ເຮົາກໍຄືຊົນຊາດອິດສະລາເອັນແທ້ໃນຝ່າຍວິນຍານ ດັ່ງນັ້ນຂໍພຣະຄໍາພິຕອນນີ້ຈຶ່ງເປັນຂໍ້ຄວາມທີ່ກ່າວເຖິງທ່ານເຊັ່ນດຽວກັນ ພຣະອົງກ່າວວ່າ “ເຮົາບໍ່ໄດ້ເລືອກເຈົ້າເພາະເຈົ້າເປັນຊົນກຸ່ມໃຫຍ່ທີ່ສຸດ

ໃນໂລກ” ຖ້ານຳມາປະຍຸກເຂົ້າກັບຊີວິດຂອງເຮົາກໍຄືພຣະອົງກ່າວວ່າ “ເຮົາບໍ່ໄດ້ເລືອກເຈົ້າເພາະເຈົ້າເຮັດທຸກສິ່ງຖືກຕ້ອງໝົດ ຫຼືພຣະເຈົ້າເປັນຄົນດີແທ້ໆ”

ພຣະອົງກ່າວຕໍ່ໄປວ່າ ພວກເຂົາເປັນຄົນຈຳນວນໜ້ອຍທີ່ສຸດ ຍິ່ງກວ່າຊົນກຸ່ມອື່ນ ທີ່ຈິງຖ້າທ່ານເປັນຄືຂ້າພະເຈົ້າກໍຄົງຄິດວ່າກ່ອນທີ່ຈະມາຮັບຄວາມພົ້ນນັ້ນຕົນເອງເປັນຄົນທີ່ດ້ອຍກວ່າຄົນອື່ນໆຫລາຍສົມຄວນ ແຕ່ໃນຂໍ້ທີ່ 8 ພຣະເຈົ້າຊົງກ່າວວ່າ

“ແຕ່ເພາະພຣະເຈົ້າຊົງຮັກທ່ານທັງຫຼາຍ ແລະພຣະອົງຊົງຮັກສາຄຳປະຕິຍານ ຊຶ່ງພຣະອົງຊົງປະຕິຍານໄວ້ກັບບັນພະບຸລຸດຂອງທ່ານທັງຫຼາຍ ພຣະເຈົ້າຈຶ່ງຊົງພາທ່ານທັງຫຼາຍອອກມາດ້ວຍພຣະຫັດອັນຊົງລົດ ແລະຊົງໄຖ່ທ່ານທັງຫຼາຍໃຫ້ພົ້ນຈາກແດນທາດຈາກມືຂອງຟາໂລກະສັດອີຢິບ”

ນັ້ນແຫຼະຄືຈຸດທີ່ເຮັດໃຫ້ເຮົາໂຫ້ຮ້ອງໄດ້ພຣະເຈົ້າກ່າວວ່າ ”ເຮົາໄດ້ຮັກເຈົ້າແລະເອີ້ນເຈົ້າວ່າເປັນຊົນບໍລິສຸດເປັນຄົນພິເສດສຳລັບເຮົາ ເຮົາໄດ້ເລືອກເຈົ້າບໍ່ແມ່ນເພາະເຈົ້າເປັນຄົນດີພ້ອມ ແຕ່ເພາະວ່າເຮົາຮັກເຈົ້າ” ທ່ານຮູ້ບໍ່ວ່າພຣະເຈົ້າຢາກໃຫ້ທ່ານເຮັດຫຍັງໃນມື້ນີ້? ພຣະອົງປະສົງໃຫ້ທ່ານຍອມຮັບແລະຮັບເອົາຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ

ບັນຫາຂອງພວກເຮົາສ່ວນຫຼາຍນັ້ນຄື ເຮົາບໍ່ມັກຕົວເອງ ເຮົາບໍ່ເຊື່ອວ່າພຣະເຈົ້າຊົງຮັກເຮົາ ແລະບໍ່ເຊື່ອວ່າ

ຄົນອື່ນໆຮັກເຮົາ ເຮົາຄິດວ່າ “ເຂົາຈະຮັກເຮົາໄດ້ແນວໃດ ຊີວິດເຮົາມັນຫຍຸ້ງຍາກຂູະໝາດນີ້? ຖ້າທ່ານເຊື່ອວ່າຕົວເອງ ເປີເປື້ອນແລະເປັນຕາຂີດຽດ ທ່ານກໍຈະເລີ່ມຄິດແລະທໍາ ຕົວເປີເປື້ອນແລະເປັນຕາລັງກຽດດ້ວຍ ທ່ານມີຊີວິດຕາມ ພາບພົດທີ່ມີຕໍ່ຕົນເອງໃນໃຈຂອງທ່ານ

ບັນຫາໃຫຍ່ທີ່ສຸດທີ່ຂ້າພະເຈົ້າເຄີຍມີຄື ຂ້ອຍບໍ່ມັກ ຕົວເອງ ແລະຂ້ອຍບໍ່ແມ່ນ ຢ່າງໜ້ອຍຮ້ອຍລະ 75 ຂອງ ເວລາທັງໝົດເພື່ອພະຍາຍາມປ່ຽນຊີວິດຕົວເອງ ຂ້າພະເຈົ້າ ຄິດວ່າຂ້າພະເຈົ້າເປັນຄົນຄິດຫຼາຍເກີນໄປເລີຍພະຍາຍາມ ເປັນຄົນງຽບ ແຕ່ເມື່ອເລີ່ມງຽບກໍຮູ້ສຶກວ່າເກັບກົດ ຄົນອື່ນໆ ກໍສົງໄສວ່າເປັນຫຍັງຂ້າພະເຈົ້າຈຶ່ງເປັນຄົນງຽບໄປ ແລະ ຂ້າພະເຈົ້າກໍຄິດໃນໃຈວ່າ ກໍພວກທ່ານເອງຫັນແຫລະທົບອກ ວ່າຂ້າພະເຈົ້າເວົ້າຫຼາຍ ຢ່າມາຫຍຸ້ງກັບຂ້າພະເຈົ້າດີກວ່າ ຂ້າພະເຈົ້າກໍາລັງພະຍາຍາມເປັນຄົນເວົ້າໜ້ອຍຢູ່

ຂ້າພະເຈົ້າບອກບໍ່ໄດ້ວ່າຂ້າພະເຈົ້າຕົກຢູ່ໃນສະພາບ ນັ້ນ ເປັນເວລາຈັກປີ ກໍຍັງມີບັນຫາເພາະປາກຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ເອງ ຫຼາຍຄົນທີ່ມັກເວົ້າຫຼາຍ ມັກຈະໄດ້ແຕ່ງງານກັບຄົນທີ່ ເວົ້າໜ້ອຍ ນັ້ນຍິ່ງເຮັດໃຫ້ທ່ານເບິ່ງເປັນຄົນທີ່ເວົ້າຫຼາຍໜັກ ເຂົ້າໄປອີກ ມານກໍຈະພະຍາຍາມເຮັດໃຫ້ທ່ານຮູ້ສຶກວ່າ ຕົວເອງເປັນຄົນແບບນັ້ນຢູ່ສະເໝີ ສິ່ງທີ່ມານເຮັດນັ້ນເອີ້ນວ່າ ການກ່າວໂທດ

ພຣະເຈົ້າຢາກໃຫ້ທ່ານພື້ນຈາກຄວາມຮູ້ສຶກຕໍານິຕິ
ໂທດຕົນເອງ ແຕ່ການທີ່ເຮົາຈະເປັນອິດສະລະໄດ້ນັ້ນ
ເຮົາຕ້ອງໃຊ້ຄວາມເຊື່ອ ແລະຄວາມກ້າ ທ່ານຮູ້ບໍ່ ບໍ່ວ່າທ່ານ
ຈະຮູ້ສຶກຕໍານິຕິຕົນເອງຫຼາຍປານໃດ ມັນກໍບໍ່ໄດ້ຊ່ວຍແກ້ໄຂ
ຄວາມຜິດຂອງທ່ານໄດ້ແມ່ນແຕ່ໜ້ອຍດຽວ? ມັນເປັນເລື່ອງ
ຍາກແທ້ໆ ທີ່ຈະເຊື່ອວ່າພຣະເຈົ້າຮັກທ່ານ ແມ່ນທ່ານຈະ
ເຮັດຫຍັງຜິດໄປກໍຕາມ

ມານພະຍາຍາມທີ່ຈະເຮັດໃຫ້ທ່ານທີ່ຖອຍຢູ່ຕະຫຼອດ
ເວລາໂດຍພະຍາຍາມຍັດຄວາມຄິດວ່າທ່ານເປັນຄົນເປີເປື້ອນ
ແລະເປັນຕາຂີດຽດ “ເຈົ້າເຮັດບາບແລ້ວເດີ” ມານບອກ
“ເຈົ້າຄິດວ່າຕົວເອງເປັນໃຜ ພຣະເຈົ້າຈະບໍ່ອວຍພອນເຈົ້າ
ແລ້ວ ເຈົ້າຄົນເປີເປື້ອນ ຕໍ່ໄປນີ້ເຈົ້າເປັນພະຍານໃຫ້ຜູ້ໃດຟັງ
ບໍ່ໄດ້ອີກແລ້ວ ເຈົ້າເຮັດອີຫຍັງດີໆບໍ່ໄດ້ດອກ”

ນັ້ນແຫຼະຄືເວລາທີ່ຕ້ອງໃຊ້ຄວາມກ້າທີ່ຈະຢືນຢັນ
ຂຶ້ນໃນຝ່າຍວິນຍານແລ້ວບອກວ່າ “ພຣະບິດາເຈົ້າຂ້າ
ຂ້າພຣະອົງໄດ້ເຮັດຜິດພາດໄປແລ້ວ ຂໍພຣະອົງຊົງຍົກໂທດ
ໃຫ້ຂ້າພຣະອົງໂດຍພຣະໂລຫິດຂອງພຣະເຢຊູ ເຈົ້າມານຮ້າຍ
ຈົ່ງໜີໄປໄກໆ ພຣະເຢຊູໄດ້ຮັບບານແທນຂ້ອຍແລ້ວ ຢ່າມາ
ຫຍຸ້ງກັບຂ້ອຍອີກ” ຈາກນັ້ນກໍດໍາເນີນຊີວິດຕໍ່ໄປຢ່າວມີ
ຄວາມສຸກແລະຊື່ນຊົມຍິນດີ ແຕ່ລາງຄົນອາດຈະຄິດວ່າ
“ຂ້ອຍເຮັດສິ່ງທີ່ໂງ່ງາວຊ້ໍາແລ້ວຊໍາອີກ” ຂ້າພະເຈົ້າເອງກໍເຄີຍ

ຄິດແນວນັ້ນດ້ວຍ ຈົນກວ່າຂ້າພະເຈົ້າຢຸດຕຳນິຕົວເອງໃນ ເລື່ອງນັ້ນ ເມື່ອທ່ານຢຸດຕຳນິຕົວເອງໃນເລື່ອງນັ້ນ ເມື່ອທ່ານ ຢຸດຕຳນິຕົວເອງໃນສິ່ງທີ່ໄດ້ເຮັດໄປ ທ່ານກໍຈະສາມາດຢຸດ ການກະທຳດັ່ງກ່າວນັ້ນດ້ວຍ

ຄວາມຮູ້ສຶກຜິດແລະຕຳນິຕົນເອງ ຈະເຮັດໃຫ້ທ່ານ ຮູ້ສຶກໜັກອົງແລະເກັບກົດຈົນທ່ານຮູ້ສຶກບໍ່ມີອິດສະລະອີກ ຕໍ່ໄປ ການທີ່ຈະບໍ່ຮູ້ສຶກຕຳນິຕົນເອງໄດ້ນັ້ນ ເຮົາຕ້ອງມີ ຄວາມກ້າ ທ່ານຈະຕ້ອງມີໃຈກ້າທີ່ຈະໃຊ້ຄວາມເຊື່ອ ແລະ ຍືນຍັດຂຶ້ນຕໍ່ຕ້ານກັບຄວາມຮູ້ສຶກຜິດມານຈະບອກທ່ານວ່າ “ເຈົ້າໝາຍຄວາມວ່າ ຈະບໍ່ຮູ້ສຶກຫຍັງເລີຍຫວາເມື່ອ ເຮັດຜິດ? ເປັນໄປໄດ້ຈັ່ງໃດ ຢ່າງໜ້ອຍກໍໜ້າຈະຮູ້ສຶກບໍ່ ສະບາຍຈັກສອງສາມຊົ່ວໂມງກໍຍັງດີ ເພາະສິ່ງທີ່ເຈົ້າເຮັດໄປ ນັ້ນມັນບໍ່ດີສຸດໆ” ສິ່ງທີ່ທ່ານຕ້ອງເວົ້າອອກໄປຄື “ບໍ່ມີທາງ ຂ້ອຍບໍ່ຮູ້ສຶກສະບາຍໃຈເດັດຂາດ” ເທື່ອສອງເທື່ອທຳອິດນັ້ນ ມັນຍາກ ແຕ່ສາມສີເທື່ອຕໍ່ມາທ່ານກໍຈະຮູ້ສຶກວ່າເຮັດໄດ້

ໃນພຣະທຳເອຊາຢາ 53:5-6 ແລະ ຂໍ້ 11 ກ່າວວ່າ ເມື່ອພຣະເຢຊູຊົງຮັບເອົາບາບແທນເຮົານັ້ນ ພຣະອົງຊົງຮັບ ເອົາຄວາມຮູ້ສຶກຜິດໄປນຳ (ຊຶ່ງລວມເຖິງຄວາມຮູ້ສຶກຕຳນິ ຕົນເອງ) ມານຮ້າຍບໍ່ຕ້ອງການໃຫ້ທ່ານຫຼຸດພື້ນຈາກຄວາມ ຮູ້ສຶກຕຳນິຕົນເອງ ເປັນຫຍັງ? ກໍເພາະວ່າ ຖ້າທ່ານຮູ້ສຶກ ຕຳນິຕົນເອງຢູ່ ທ່ານກໍບໍ່ໄດ້ສຳຜັດກັບຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າ

ຢ່າງແທ້ຈິງ ຄວາມຮູ້ສຶກຕໍານິຕົວເອງເປັນເໝືອນກັບ
ກໍາແພງເຫຼັກຄອຍຂວາງກັນລະຫວ່າງທ່ານກັບພຣະເຈົ້າ
ແຍກທ່ານກັບພຣະເຈົ້າອອກຈາກກັນ ຖ້າທ່ານຮູ້ສຶກຜິດ
ທ່ານກໍຈະເບິ່ງເຫັນພຣະເຈົ້າພຣະບິດາບໍ່ໄດ້ ສິ່ງທີ່ທ່ານເບິ່ງ
ເຫັນກໍຈະມີພຽງແຕ່ຄວາມຜິດແລະຄວາມບາບທີ່ຢູ່ຕື້ຫນ້າ
ຕົນເອງເທົ່ານັ້ນ

ການດໍາເນີນຊີວິດໂດຍປາດສະຈາກຄວາມຮູ້ສຶກ
ຕໍານິຕົນເອງແລະເຊື່ອວ່າ ເມື່ອພຣະເຈົ້າກ່າວວ່າ ພຣະຄົນ
ຂອງພຣະອົງມີຫຼາຍພໍທີ່ຈະປົກຄຸມໄດ້ແມ່ນແຕ່ຄວາມບາບ
ຂອງເຮົາ ພຣະອົງຊົງປະສົງແນວນັ້ນແທ້ໆ ພຣະອົງຮູ້ກ່ຽວກັບ
ພຣະຄຸນແລະການອະໄພໂທດຂອງພຣະອົງນັ້ນເປັນ
ຂອງຂວັນທີ່ມອບໃຫ້ລ້າໆວັນນີ້ຈົ່ງຮັບເອົາເຖິດ

ພຣະເຈົ້າຊົງຮັກທ່ານ

3

ຄວາມຮັກຄືຄວາມສໍາພັນ

ຊະນັ້ນເຮົາທັງຫລາຍຈົ່ງຮູ້ແລະເຊື່ອ
ໃນຄວາມຮັກທີ່ພຣະເຈົ້າຊົງມີຕໍ່ເຮົາ
ພຣະເຈົ້າຊົງເປັນຄວາມຮັກ ແລະຜູ້ໃດທີ່ຢູ່ໃນ
ຄວາມຮັກກໍຢູ່ໃນພຣະເຈົ້າ
ແລະພຣະເຈົ້າກໍຊົງສະຖິດຢູ່ໃນຜູ້ນັ້ນ

1 ໂຢຮັນ 4:16

ເຮົາຮູ້ສຶກສໍາຜິດເຖິງຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າຫຼາຍຂຶ້ນ
ໄດ້ແນວໃດ? ແມ່ນພຣະເຈົ້າຈະຮັກເຮົາຫຼາຍປານໃດກໍຕາມ
ແຕ່ຖ້າເຮົາບໍ່ຮູ້ສຶກແນວນັ້ນກໍຈະບໍ່ເປັນປະໂຫຍດຫຍັງ
ແກ່ເຮົາເລີຍ ທ່ານຮູ້ດີວ່າທ່ານຮູ້ສຶກເປັນສຸກຫຼາຍປານໃດ
ເມື່ອມີໃຜຈັກຄົນໜຶ່ງສະແດງຄວາມຮັກແກ່ທ່ານ ພຣະອົງ
ປະສົງໃຫ້ທ່ານໃຊ້ເວລາກັບພຣະອົງເປັນປະຈໍາທຸກວັນ

ທ່ານມີຄວາມສໍາພັນກັບພຣະເຈົ້າເປັນການສ່ວນຕົວ
ວ່າຢ່າງແທ້ຈິງຫຼືບໍ່? ການທີ່ທ່ານໄດ້ຮັບຄວາມພົ້ນມາດົນນານ

ແລ້ວບໍ່ໄດ້ໝາຍຄວາມວ່າ ທ່ານມີການສາມັກຄີທໍາອັນດີ ກັບພຣະເຈົ້າສະເໝີໄປ ເມື່ອຂ້າພະເຈົ້າມີນຕາຕືນຂຶ້ນມາ ໃນຕອນເຊົ້າ ສິ່ງທໍາອິດທີ່ຂ້າພະເຈົ້າຄິດເຖິງກໍຄືພຣະເຈົ້າ ແລະກ່ອນທີ່ຈະເຂົ້າມາໃນຕອນກາງຄືນ ສິ່ງທີ່ຂ້າພະເຈົ້າ ຄິດເຖິງເປັນຄັ້ງສຸດທ້າຍນັ້ນກໍຄືພຣະເຈົ້າ ແລະຕະຫຼອດວັນ ຂ້າພະເຈົ້າຄິດເຖິງແຕ່ເລື່ອງພຣະເຈົ້າ ໃນໂລກກ້ວາງໃຫຍ່ ນີ້ບໍ່ມີຫຍັງອີກແລ້ວທີ່ຂ້າພະເຈົ້າຕ້ອງການຫຼາຍຍິ່ງກວ່າ ທີ່ຈະໄດ້ປົວລະບັດຮັບໃຊ້ພຣະເຈົ້າ ແລະເຮັດໃຫ້ພຣະອົງ ຊົງພໍພະໄທ ຖ້າຈະຕ້ອງສະລະທຸກສິ່ງເພື່ອແລກກັບສິ່ງ ນີ້ຂ້າພະເຈົ້າກໍຖືວ່າຄຸ້ມຄ່າຢ່າງຍິ່ງ

ໃນຕົວເຮົານັ້ນມີສ່ວນທີ່ຫວ່າງເປົ່າຢູ່ບ່ອນໜຶ່ງ ຊຶ່ງມີແຕ່ພຣະເຈົ້າເທົ່ານັ້ນທີ່ຈະຕື່ມໃຫ້ເຕັມໄດ້ພໍດີ ສິ່ງອື່ນໃດ ທີ່ທ່ານປາດຖະໜາຫຼືສະແຫວງຫາບໍ່ມີທາງຕື່ມທີ່ຫວ່າງເປົ່າ ນັ້ນໃຫ້ເຕັມໄດ້ ລາງຄືນອາດຈະບອກຕົວເອງວ່າ “ຂ້ອຍຮູ້ ເລື່ອງນີ້ດີຢູ່ແລ້ວນາ ຂ້ອຍໄດ້ຮັບເຊື່ອໃນພຣະເຢຊູແລ້ວ” ແຕ່ທ່ານໄດ້ຮັບພະອົງໄວ້ໃນຊີວິດແບບທຸກນາທີ ທຸກວັນ ແລະໃນທຸກສະຖານະການຫຼືບໍ່? ທ່ານໄດ້ຮັບເອົາຄວາມຮັກ ຂອງພຣະເຈົ້າແລ້ວຫຼືຍັງ?

ພຣະເຈົ້າຊົງຮັກທ່ານ ແລະທ່ານເປັນຄົນພິເສດ ສໍາລັບພຣະອົງ ພຣະອົງຊົງເນລະມິດສ້າງເຮົາຂຶ້ນມາ ເພື່ອໃຫ້ ສາມັກຄີທໍາກັບພຣະອົງ ນີ້ຄືພະປະສົງທີ່ໃຫຍ່ທີ່ສຸດແລະ

ເປັນນໍ້າພະໄທອັນສົມບູນແບບສໍາລັບຊີວິດຂອງທ່ານ ທຸກເຊົ້າພຣະອົງຈະຊົງນ້ອມພຣະກາຍລົງມາຂະນະປະທັບ ຢູ່ເທິງພະບັນລັງແລະກ່າວວ່າ “ສະບາຍດີຕອນເຊົ້າ ເຮົາຮັກເຈົ້າເດີ”

ເພື່ອນຂອງຂ້າພະເຈົ້າຄົນໜຶ່ງໄດ້ເຫັນນິມິດ ຂະນະທີ່ກໍາລັງອະຖິຖານຢູ່ ລາວເບິ່ງເຫັນພາບພຣະບິດາ ກໍາລັງສະເດັດດໍາເນີນໄປຕາມເຮືອນແຕ່ລະຫຼັງໃນ ອາເມລິກາ ໃນຊ່ວງທີ່ເຂົາກໍາລັງຕື່ນນອນຕອນເຊົ້າ ພຣະອົງ ຊົງສະເດັດເຂົ້າໄປໃນເຮືອນ ແລະພ້ອມທີ່ຈະສາມັກຄີທໍາ ແລະສິນທະນາກັບພວກເຂົາ ພຣະອົງນັ່ງລົງເທິງຕັ້ງຂ້າງໂຕະ ໜ່ວຍໜຶ່ງ ຄົນເຫຼົ່ານັ້ນຕື່ນນອນຂຶ້ນມາກໍມາທີ່ໂຕະນັ້ນແລ້ວ ກໍອອກຈາກເຮືອນໄປ ເຂົາກັບເຂົ້າມາແລ້ວກໍອອກໄປອີກ ພວກເຂົາທູນພຣະເຈົ້າວ່າ “ລໍຖ້າກ່ອນພຣະອົງເຈົ້າຂ້ຽ ເຊີນປະທັບຖ້ຳຢູ່ນີ້ ຈັກບົດໜຶ່ງ ຖ້າຂ້າພຣະອົງເຮັດວຽກອັນນີ້ ແລ້ວກ່ອນ ຂ້າພຣະອົງຈະຮີບກັບມາສິນທະນາກັບພຣະອົງ ຢ່າຟ້າວກ່ອນ ເດີພຣະເຈົ້າ ຟ້າວກ່ອນ”

ເມື່ອຮອດຕອນແລງຜູ້ຍິງຄົນນີ້ກໍເຫັນພາບພຣະເຈົ້າ ສະເດັດອອກຈາກເຮືອນໄປຢ່າງຊົມເສົ້າ ເພາະໃນວັນນັ້ນ ບໍ່ມີໃຜກັບມາສິນທະນາກັບພຣະອົງເລີຍ ລາວບອກວ່າມັນ ເປັນພາບທີ່ສະເທືອນໃຈຫຼາຍ

ຢ່າຫຍຸ້ງກັບວຽກງານຫຼາຍເກີນໄປ ຖ້າທ່ານບໍ່ມີ
ເວລາອະທິຖານແລະໃຊ້ເວລາກັບພຣະເຈົ້າ ສະແດງວ່າ
ທ່ານຫຍຸ້ງກັບວຽກຫຼາຍເກີນໄປແລ້ວຈິງໃຫ້ເວລາທີ່ຈະ
ທຸນຕໍ່ພຣະເຈົ້າວ່າທ່ານຮັກພຣະອົງສໍາໃດ ເມື່ອສິ່ງສາລະພັດ
ສູນສິນໄປ ກໍຈະບໍ່ມີອັນໃດເຫຼືອອີກແລ້ວ ນອກຈາກພຣະເຈົ້າ
ນັ້ນແຫຼະຄືຄວາມຈິງ ແລະຖ້າທ່ານບໍ່ມີຄວາມສໍາພັນກັບ
ພຣະເຈົ້າ ຕອນນັ້ນມັນກໍຄົງຈະສວາຍໄປໜ້ອຍໜຶ່ງທີ່ຈະ
ມາເລີ່ມສ້າງຄວາມສໍາພັນ ມັນບໍ່ໄດ້ໝາຍຄວາມວ່າທ່ານຈະ
ບໍ່ໄດ້ໄປສະຫວັນ ແຕ່ທ່ານໄດ້ພາດໂອກາດທີ່ຈະມີຊີວິດ
ໃນໄຊຊະນະໄປຢ່າງໜ້າເສຍດາຍ

ຂ້າພະເຈົ້າຂໍແນະນຳໃຫ້ທ່ານຈັດເວລາໂດຍສະເພາະ
ຈັກໜຶ່ງປີ ເພື່ອເປີດໂອກາດໃຫ້ພຣະເຈົ້າສໍາແດງຄວາມຮັກ
ແກ່ທ່ານຢ່າງດຽວເທົ່ານັ້ນ ຂໍໃຫ້ຢຸດພະຍາຍາມເຮັດອັນໃດ
ດ້ວຍກຳລັງຂອງຕົວເອງ ແລ້ວເລີ່ມທໍາການທຸກຢ່າງດ້ວຍ
ຄວາມເຊື່ອ ເປັນຄົນຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ເຕັມໄປດ້ວຍລິດເດດ
ແລະຄວາມເຊື່ອ ໃຫ້ທ່ານຢູ່ໃນຜູ້ນັ້ນ

ເຊົ້າມື້ນີ້ຕອນທ່ານຕືນຂຶ້ນມາ ທ່ານໄດ້ໃຊ້ເວລາຄິດ
ທົບທວນຖົງຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ມີຕໍ່ທ່ານແລ້ວຫຼືຍັງ?
ເມື່ອເຮົາຕືນນອນໜ່ວງ ເຮົາມັກບໍ່ຢາກເຮັດຫຍັງພໍປານໃດ
ແຕ່ທ່ານຈໍາເປັນຕ້ອງໃຊ້ປາກຂອງຕົວເອງກະຕຸ້ນເນື້ອໜັງ
ແລະຍອມໃຫ້ມະນຸດຝ່າຍວິນຍານຂອງຕົນເພື່ອກະທໍາ

ສິ່ງຕ່າງໆທີ່ດີ

ດັ່ງນັ້ນເມື່ອທ່ານຕື່ນຂຶ້ນມາຕອນເຊົ້າ ທ່ານຕ້ອງ
ເລີ່ມເວົ້າວ່າ “ໂອພຣະບິດາຂ້າພຣະອົງຂອບຄຸນພຣະອົງ
ທີ່ຊົງຮັກຂ້າພຣະອົງມາກມາຍ ຂອບຄຸນທີ່ສິ່ງພຣະເຢຊູມາ
ສິ້ນພຣະຊົນເພື່ອຂ້າພຣະອົງ ຂ້າແຕ່ພຣະບິດາ ຂ້າພຣະອົງ
ຂອບພຣະຄຸນທີ່ຂ້າພຣະອົງມີພຣະວິນຍານບໍລິສຸດ
ສະຖິດຢູ່ດ້ວຍຂອບພຣະຄຸນພຣະອົງສໍາລັບລິດເດດທີ່ເຮັດ
ໃຫ້ພຣະເຢຊູຄົນພຣະຊົນໄດ້ດໍາລົງຢູ່ໃນຂ້າພຣະອົງ
ຂອບພຣະຄຸນພຣະເຈົ້າທີ່ໃນວັນນີ້ ບໍ່ວ່າຂ້າພຣະອົງຈະໄປ
ທີ່ໃດ ຂ້າພຣະອົງກໍຈະເປັນພຣະພອນ ພຣະອົງເຈົ້າຂ້າພຣະອົງ
ຊົງຮັກຂ້າພຣະອົງ ພຣະອົງຊົງຮັກຂ້າພຣະອົງ! ຂ້າພຣະອົງ
ເປັນລູກຄົນພິເສດຂອງພຣະອົງ ຂ້າພຣະອົງເປັນແກ້ວຕາ
ດວງໃຈຂອງພຣະອົງ ພຣະອົງຊົງຮັກຂ້າພຣະອົງ!”

ທ່ານຕ້ອງເວົ້າກັບຕົວເອງແລະເຕືອນຕົວເອງໃຫ້
ລະນຶກຢູ່ສະເໝີວ່າ ທ່ານກໍາລັງຖືກອ້ອມຮອບແລະປົກຄຸມ
ດ້ວຍຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າ ພຣະຄໍາພີກ່າວວ່າ ພຣະເຈົ້າ
ສະລັກພາບຂອງທ່ານໄວ້ເທິງຝາພຣະຫັດຂອງພຣະອົງ
(ອຊຸຢ 49:16) ຂ້າພະເຈົ້າສາມາດເຫັນພາບຂອງພຣະອົງ
ຢູ່ເບື້ອງເທິງນັ້ນກໍາລັງກ່າວວ່າ “ເບິ່ງແມ່ ເຫັນບໍ່? ລູກສາວ
ຂອງເຮົາງາມຫຼາຍແມ່ນບໍ່? ເຮົາຮັກເຂົາຫຼາຍ ເບິ່ງໃບໜ້າ
ລູກໆຂອງເຮົາດູ ຢູ່ເທິງຝາມືຂອງເຮົານິເດ” ພຣະອົງ

ສະລັກພາບຂອງທ່ານໄວ້ທີ່ນັ້ນເພື່ອເປັນເຄື່ອງເຕືອນໃຈ ວ່າພຣະອົງຊົງຮັກທ່ານແລະຊົງປາດຖະໜາຢ່າງຍິ່ງທີ່ ຈະສາມັກຄີທໍາກັບທ່ານ ລະນຶກຢູ່ສະເໝີທີ່ຈະມີໃຈ ຂອບພຣະຄຸນພຣະເຈົ້າ ແລະພັດທະນາຄວາມສໍາພັນການ ສາມັກຄີທໍາກັບພຣະອົງ ບາງເທື່ອທ່ານຕ້ອງກຶ້ມໜ້າລົງ ອະຖິຖານຂອບພຣະຄຸນພຣະອົງທີ່ທ່ານໄດ້ຮັບຄວາມພົ້ນ ແລ້ວກໍເງີຍໜ້າຂຶ້ນສະແດງ

ຄວາມຮັກຕໍ່ພຣະອົງອີກ ລອງອ່ານເບິ່ງຕໍ່ໄປໃນ ພຣະຄໍາ 1 ໂຢຮັນ 4:16-17 ເຊິ່ງພຣະເຈົ້າກ່າວໄວ້ວ່າ “... ພຣະເຈົ້າຊົງເປັນຄວາມຮັກ ແລະຜູ້ໃດທີ່ຢູ່ໃນຄວາມຮັກ ກໍຢູ່ໃນພຣະເຈົ້າ ແລະພຣະເຈົ້າກໍຊົງສະຖິດຢູ່ໃນຜູ້ນັ້ນ ໃນຂໍ້ນີ້ແຫຼະຄວາມຮັກຂອງເຮົາຈົງສົມບູນເພື່ອເຮົາທັງຫຼາຍ ຈະໄດ້ມີຄວາມໝັ້ນໃຈໃນວັນພິພາກສາ”

ການທີ່ເຮົາຮູ້ວ່າພຣະເຈົ້າຊົງຮັກເຮົາ ເຮັດໃຫ້ເຮົາ ມີຄວາມໝັ້ນໃຈໃນພຣະອົງແລະເກີດຄວາມໄວ້ວາງໃຈ ໃນຄວາມສັດຊື່ຂອງພຣະອົງ

ພຣະພອນທັງສິ້ນມາເຖິງທ່ານເມື່ອທ່ານຍອມໃຫ້ ພຣະເຈົ້າຊົງຮັກທ່ານ ເຊັ່ນ ທ່ານຈະມີຄວາມເຊື່ອຫຼາຍຂຶ້ນ ມີໄຊຊະນະເໝືອຄວາມບາບ ໄດ້ຮັບການຮັກສາໂລກ ຄວາມຮັ່ງມີຍິນດີ ມັນຈະມາເຖິງທ່ານໄດ້ກໍໂດຍທາງທີ່ ທ່ານຍອມໃຫ້ພຣະເຈົ້າຊົງຮັກທ່ານ ຫຼາຍເທື່ອເຮົາມັກຈະ

ເຮັດກັບກັນແລະຄິດວ່າ “ຂ້ອຍ ຈະຕ້ອງຮັກພຣະເຈົ້າ” ແຕ່ຂ້າພຣະເຈົ້າ ເຊື່ອວ່າທ່ານຕ້ອງຍອມໃຫ້ພຣະເຈົ້າ ຮັກທ່ານເສຍກ່ອນ ຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ເຊື່ອວ່າທ່ານ ຈະສະແດງ ຄວາມຮັກຕໍ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ຈົນກວ່າທ່ານຈະຍອມໃຫ້ພຣະເຈົ້າ ຮັກທ່ານເສຍກ່ອນ

ຂ້າພະເຈົ້າອາດຈະບອກທ່ານວ່າ ໃຫ້ທ່ານສາມັກຄີທໍາ ກັບພຣະເຈົ້າ ແລະທ່ານຈໍາເປັນຕ້ອງມີການສາມັກຄີທໍາກັບ ພຣະເຈົ້າແທ້ໆ ແຕ່ທ່ານຈະເຮັດແນວໃດຈິງຈະສາມັກຄີທໍາ ກັບພຣະເຈົ້າໄດ້? ເມື່ອພຣະເຈົ້າບອກໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າກັບ ພຣະອົງ ຂ້າພະເຈົ້າກໍໄປນັ່ງຢູ່ເທິງມ້ານັ່ງແລ້ວກໍເວົ້າວ່າ “ເອົາລະ ຈະໃຫ້ເຮັດແນວໃດໄປ ພຣະອົງເຈົ້າຂ້າ?” ຖືກແລ້ວ! ຂ້າບໍ່ຮູ້ເລີຍວ່າຈະສາມັກຄີທໍາກັບພຣະເຈົ້າແນວໃດ ເພາະຈົນເຖິງຕອນນັ້ນ ຂ້າພະເຈົ້າຍັງບໍ່ຮູ້ຢ່າງແທ້ຈິງ ວ່າ ພຣະເຈົ້າຮັກຂ້າພະເຈົ້າຫຼາຍປານໃດ

ທ່ານສະແດງຄວາມຮູ້ສຶກຕໍ່ຄົນອື່ນໆໃຫ້ເຂົາເຫັນວ່າ ທ່ານຮັກແລະບຸຊາເຂົາແທ້ໆໄດ້ແນວໃດ ຖ້າທ່ານບໍ່ແນ່ໃຈວ່າ ພວກເຂົາຮັກທ່ານ? ທ່ານຈະຕ້ອງຢ້ານວ່າຈະເຮັດສິ່ງທີ່ໃຫ້ ຕົວເອງ ຂາຍໜ້າ ແຕ່ຖ້າເປັນຄົນທີ່ທ່ານຮູ້ວ່າ ເຂົາຮັກແລະ ຍອມຮັບທ່ານ ທ່ານກໍຈະຮູ້ສຶກສະບາຍໃຈທີ່ຢູ່ກັບເຂົາ ອັນໃດທີ່ຂ້າພະເຈົ້າເວົ້າແລະ ເຮັດກັບຄົນອື່ນບໍ່ໄດ້ນັ້ນ ຂ້າພະເຈົ້າສາມາດເວົ້າແລະເຮັດອັນໃດໜຶ່ງກັບສາມີ

ບອກເຂົາວ່າເຮົາຮັກເຂົາ

ຂອງຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ ເພາະຮູ້ວ່າເຂົາຮັກຂ້າພະເຈົ້າ ສໍາລັບເຮົາ
ກັບພະເຈົ້າກໍເປັນເຊັ່ນດຽວກັນ

ດັ່ງນັ້ນ ຂໍໃຫ້ທ່ານເລີ່ມເຮັດກ້າວທໍາອິດ ຈຶ່ງຍອມໃຫ້
ໂອກາດແກ່ພຣະເຈົ້າ ແລ້ວພຣະອົງຈະຊົງສອນໃຫ້ທ່ານຮູ້ຈັກ
ວິທີທີ່ ຈະສາມັກຄີທໍາກັບພຣະອົງ ໃຫ້ຖາມຕົວເອງດ້ວຍ
ຄໍາຖາມນີ້ວ່າ ຂ້ອຍຮູ້ສຶກສະບາຍໃຈບໍ່ທີ່ໄດ້ຢູ່ລໍາພັງກັບ
ພຣະເຈົ້າ?

ພຣະເຈົ້າຊົງຮັກທ່ານ

4

ຄວາມຮັກ ຄວາມໄວ້ວາງໃຈ ແລະຄວາມເຊື່ອ

“ເພາະວ່າໃນພຣະເຢຊູຄຣິສຕັ້ນ ການທີ່
ຮັບພິທີຕັດຫຼືບໍ່ຮັບ ກໍບໍ່ເກີດປະໂຫຍດອັນໃດ
ແຕ່ຄວາມເຊື່ອ ຊຶ່ງສະແດງອອກເປັນກິດຈະວັດ
ທີ່ເຮັດດ້ວຍຄວາມຮັກນັ້ນສໍາຄັນ”

ຄາລາເຕຍ 5:6

ພວກເຮົາສ່ວນໃຫຍ່ໃຊ້ເວລາຫຼວງຫຼາຍ ໃນການ
ພະຍາຍາມເຮັດໃຫ້ຕົວເອງມີຄວາມເຊື່ອຫຼາຍຂຶ້ນ ເຮົາຮູ້ວ່າ
ເຮົາປາກສະຈາກຄວາມເຊື່ອແລ້ວ ຈະເປັນທີ່ພໍພຣະໄທ
ພຣະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ (ເຮັບເລີ 11:6 ດັ່ງນັ້ນເຮົາຈຶ່ງພະຍາຍາມ
ດົ້ນລົນເຮັດສິ່ງຕ່າງໆ ເພື່ອທີ່ຈະເຮັດໃຫ້ຄວາມເຊື່ອເພີ່ມ
ຫຼາຍຂຶ້ນ ແຕ່ຄວາມເຊື່ອເປັນເລື່ອງຂອງຫົວໃຈ ເຮົາຈະມີ

ຄວາມເຊື່ອໄດ້ກໍໂດຍທາງການມີຄວາມສໍາພັນໃນຄວາມຮັກ ກັບພຣະເຈົ້າເທົ່ານັ້ນ ຂ້າພະເຈົ້າຈະສອນໃຫ້ທ່ານມີ ຄວາມເຊື່ອແທ້ໆບໍ່ໄດ້ ແຕ່ຂ້າພຣະເຈົ້າສາມາດສອນໃຫ້ທ່ານ ຮູ້ຫຼັກແຫ່ງຄວາມເຊື່ອຈົນເຮັດໃຫ້ທ່ານຮູ້ສຶກຫົວກະຫາຍ ຈົນຍອມທີ່ຈະເຮັດທຸກຢ່າງເພື່ອ ໃຫ້ໄດ້ຄວາມເຊື່ອມາ ມັນຈະເກີດຂຶ້ນໄດ້ກໍໂດຍທາງການສໍາແດງທີ່ມາຈາກ ພຣະເຈົ້າເທົ່ານັ້ນ

ຈຶ່ງຢຸດດິນລົນສະແຫວງຫາຄວາມເຊື່ອເພາະຄິດວ່າ ຈະເຮັດໃຫ້ພຣະເຈົ້າພໍພຣະໄທຊະ ແລ້ວໃຊ້ເວລາແລະ ຄວາມພະຍາຍາມເຫຼົ່ານັ້ນມາສະແດງຄວາມຮັກຕໍ່ພຣະເຈົ້າ ດີກວ່າ ໃຫ້ເຮົາໃຊ້ເວລາແຕ່ລະວັນສະແດງຄວາມຮັກຕໍ່ ພຣະເຈົ້າ ແລະຍອມໃຫ້ພຣະອົງຊົງຮັກທ່ານ

“ເພາະວ່າເຮົາດໍາເນີນຊີວິດຕາມຄວາມເຊື່ອ (ເຮົາ ພະຍາຍາມປະພຶດແລະປະຕິບັດຕົນເອງໂດຍທີ່ເຊື່ອ ໃນການມີຄວາມສໍາພັນ ກັບພຣະເຈົ້າແລະສິ່ງອື່ນໆ ທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບພຣະເຈົ້າໂດຍ ຄວາມໄວ້ວາງໃຈແລະຄວາມຮູ້ ສຶກອົບອຸ່ນອັນບໍລິສຸດ ດັ່ງນັ້ນ ເຮົາຈຶ່ງດໍາເນີນ) ບໍ່ແມ່ນ ຕາມທິຕາເຫັນ”

2ໂກລິນ 5:7

ຄັ້ງໜຶ່ງ ທີ່ຂ້າພະເຈົ້າອ່ານຂໍ້ພຣະຄຳພີຂໍ້ນີ້ ພຣະເຈົ້າ
ເລີ່ມກ່າວບາງສິ່ງບາງຢ່າງໃນໃຈຂ້າພະເຈົ້າ ຂ້າພະເຈົ້າ
ພະຍາຍາມທີ່ຈະກຳເນີນຊີວິດໂດຍຄວາມເຊື່ອ ພຣະຄຳ
ພີສະບັບ ຂະຫຍາຍຄວາມແປ 2 ໂກລິນ 5:7 ໄວ້ວ່າ
“ເຮົາພະຍາຍາມປະພຶດແລະປະຕິບັດຕົນເອງ ໂດຍທີ່ເຊື່ອ
ໃນການມີຄວາມສຳພັນກັບພຣະເຈົ້າ”

ກ່າວອີກແນວໜຶ່ງກໍຄື ເຮົາຈະດຳເນີນຊີວິດໃນ
ຄວາມເຊື່ອໄດ້ຫຼືບໍ່ນັ້ນ ຂຶ້ນຢູ່ກັບຄວາມສຳພັນຂອງເຮົາ
ກັບພຣະເຈົ້າ ທ່ານເຂົ້າໃຈຫຼືບໍ່? ຖ້າຄົນໃດເຊື່ອວ່າຕົນເອງ
ເປັນຄົນອະທຳ ເຂົາກໍອາດຈະລືມທີ່ຈະດຳເນີນຊີວິດ
ໃນຄວາມເຊື່ອໄປດ້ວຍ ຖ້າຜູ້ໃດເຊື່ອວ່າຕົວເອງເປັນ
ແມ່ງບັ້ງເຖົ້າໆທີ່ຢູ່ໃນດິນ ແລະພຣະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ຮັກເຂົາເລີຍ
ເຂົາກໍຕ້ອງລືມການດຳເນີນຊີວິດໄປຄືກັນ ມີຫຼາຍຄົນ
ພະຍາຍາມດຳເນີນຊີວິດໃນຄວາມເຊື່ອ ແຕ່ເຂົາພັດບໍ່ໄດ້
ມີສິ່ງເຫຼົ່ານີ້ຢູ່ໃນຫົວໃຈຂອງເຂົາເລີຍ

ຄາລາເຕຍ 5:6 ກ່າວວ່າ ຄວາມເຊື່ອສະແດງ
ໄດ້ໂດຍທາງຄວາມຮັກ ພຣະເຈົ້າໄດ້ໃຊ້ຄວາມຄິດໃນໃຈ
ຂ້າພະເຈົ້າວ່າ “ທຸກໆຄົນຄິດວ່າ ຂໍ້ພຣະຄຳພີຕອນນີ້
ໝາຍຄວາມວ່າ ຖ້າເຂົາບໍ່ຮັກຄົນອື່ນ ຄວາມເຊື່ອຂອງເຂົາ
ກໍຈະບໍ່ເກີດຜົນ ນັ້ນບໍ່ແມ່ນ ຄວາມໝາຍຂອງຂໍ້ນີ້ເລີຍ
ຄວາມໝາຍທີ່ແທ້ຈິງຂອງຂໍ້ນີ້ຄື ຖ້າພວກເຂົາບໍ່ຮູ້ວ່າພຣະເຈົ້າ

ຮັກຫຼາຍພຽງໃດ ຄວາມເຊື່ອຂອງເຂົາກໍຈະບໍ່ເກີດຜົນເລີຍ
“ຄວາມເຊື່ອຈະບໍ່ເກີດຜົນຖ້າປາດສະຈາກຄວາມຮັກ ແຕ່ບໍ່
ແມ່ນການທີ່ທ່ານສາມາດຮັກຄົນອື່ນ ແຕ່ໝາຍເຖິງການ
ທີ່ທ່ານຍອມໃຫ້ພຣະເຈົ້າຜູ້ຊົງລິດຮັກທ່ານ

ທັງສອງຢ່າງນີ້ແຕກຕ່າງກັນຫຼາຍ ການໄວ້ວາງໃຈ
ໃນພຣະເຈົ້າ ແລະການດໍາເນີນຊີວິດໃນຄວາມເຊື່ອ ຄືການ
ເພິ່ງພາ ໄວ້ວາງໃຈໃນພຣະອົງສໍາລັບທຸກສິ່ງ ທ່ານຈະເຮັດ
ແນວນັ້ນກັບໃຜຈັກຄົນບໍ່ໄດ້ ຖ້າທ່ານບໍ່ຮູ້ວ່າເຂົາຮັກທ່ານ
ທ່ານບໍ່ມີທາງທີ່ຈະໄວ້ວາງໃຈໃນພຣະເຈົ້າໄດ້ ຖ້າທ່ານບໍ່ຮູ້ວ່າ
ພຣະອົງຊົງຮັກທ່ານ

ຖ້າທ່ານຮູ້ຢ່າງແທ້ຈິງວ່າພຣະເຈົ້າຊົງຮັກທ່ານຫຼາຍ
ພຽງໃດ ກໍຄືສິບເປັນການຍາກປານໃດທີ່ທ່ານຈະຍອມຮັບ
ເອົາການຮັກສາໂລກ ແລະຄົງຈະບໍ່ຍາກປານໃດທີ່ທ່ານຈະ
ຍອມໃຫ້ພຣະເຈົ້າຊ່ວຍແກ້ໄຂບັນຫາໃນດ້ານການເງິນ
ຂອງທ່ານ

ເຫດຜົນທີ່ທ່ານບໍ່ສາມາດຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອໄດ້
ກໍຍ້ອນທ່ານບໍ່ຍອມເຊື່ອຢ່າງແທ້ຈິງດ້ວຍສຸດໃຈວ່າພຣະເຈົ້າ
ກໍາລັງປະທານສິ່ງນັ້ນໆໃຫ້ແກ່ທ່ານນັ້ນ ທ່ານອາດຈະເວົ້າວ່າ
“ຂ້ອຍກໍຢາກຈະເຊື່ອແນວນັ້ນຄືກັນ ແຕ່ຈະຕ້ອງເຮັດອັນໃດ
ແດ່ຈຶ່ງຈະມີຄວາມເຊື່ອແນວນັ້ນໄດ້?”

ທ່ານຈະຕ້ອງມີຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າຢູ່ໃນຕົວທ່ານ ສິ່ງທີ່ທ່ານຈຳເປັນຈະຕ້ອງເຮັດກໍຄື ເມື່ອພຣະເຈົ້າຊົງສຳແດງວ່າ ພຣະອົງຊົງຮັກທ່ານກໍໃຫ້ຍອມຮັບຕາມນັ້ນ ພຣະຄຳພີກ່າວວ່າ “ເຮົາທັງຫຼາຍຮັກ ກໍຍ້ອນພຣະອົງຊົງຮັກເຮົາກ່ອນ

ທຸກຢ່າງມັນກໍຢູ່ໃນຕົວທ່ານຢູ່ແລ້ວ ໃນຫົວໃຈຂອງທ່ານຫັນແຫຼະ ມັນຢູ່ທາງໃນ ພຣະເຈົ້າຮັກທ່ານ ທ່ານສຸດຍອດ ທ່ານເປັນຄົນທີ່ມີຄ່າ ເປັນຄົນພິເສດແທ້ໆ ພຣະເຈົ້າຊົງຮັກທ່ານ ບໍ່ມີໃຜອີກແລ້ວໃນໂລກນີ້ ທີ່ຈະຮັກທ່ານເທົ່າກັບພຣະເຈົ້າຊົງຮັກ

ທ່ານບໍ່ຕ້ອງການໃຜອີກແລ້ວນອກຈາກພຣະເຈົ້າ ແຕ່ພຣະອົງກໍປະທຳຄຸນອື່ນໆເຈົ້າມາໃນຊີວິດຂອງທ່ານ ດ້ວຍຂໍ້ທີ່ຈິງໃນເລື່ອງນີ້ກໍຄືວ່າ ໃນໂລກນີ້ຖ້າບໍ່ມີໃຜອີກແລ້ວ ຖ້າບໍ່ມີໃຜອີກແລ້ວມີແຕ່ທ່ານກັບພຣະເຈົ້າເທົ່ານັ້ນ ທ່ານກໍຍັງມີຄວາມສຸກຢູ່ໄດ້ ສະເຈົ້າຊົງເປັນສະຫາຍດີເລີດຂອງທ່ານ ພຣະອົງຈະເປັນຄູ່ຊີວິດຂອງທ່ານ ຖ້າທ່ານຍັງບໍ່ມີຄູ່ຊີວິດພຣະອົງຈະຊົງເປັນພໍ່ແລະແມ່ໃຫ້ແກ່ທ່ານ ຖ້າທ່ານບໍ່ມີພໍ່ແມ່

ພຣະເຈົ້າຮັກທ່ານຫຼາຍຂະໜາດນັ້ນແທ້ໆ ນັ້ນຄືວິທີທີ່ທ່ານ ສາມາດໃຊ້ຄວາມເຊື່ອເພື່ອຮັບເອົາສິ່ງຕ່າງໆ ຈາກພຣະອົງ ພຣະອົງຊົງຮັກທ່ານຫຼາຍຈົນທ່ານຮູ້ວ່າ

ພຣະອົງຊົງປະສົງໃຫ້ທ່ານໄດ້ສິ່ງນັ້ນໆ ແລະຖ້າທ່ານຍັງບໍ່ຮູ້ວ່າ
ພຣະເຈົ້າຊົງປະສົງໃຫ້ທ່ານໄດ້ສິ່ງນັ້ນ ທ່ານກໍຍັງບໍ່ມີ
ຄວາມເຊື່ອຫຼາຍພໍທີ່ຈະຮັບສິ່ງໃດໆໄດ້ເລີຍ

ຄວາມເຊື່ອກະທຳການໄດ້ໂດຍຍອມໃຫ້ພຣະເຈົ້າ
ຊົງຮັກທ່ານ ມັນບໍ່ໄດ້ກະທຳໂດຍການທີ່ທ່ານອອກໄປ
ພະຍາຍາມສະແດງຄວາມຮັກຕໍ່ຄົນອື່ນໃດ ຈຶ່ງຍອມໃຫ້
ພຣະເຈົ້າຮັກທ່ານແລະບອກກັບພຣະອົງໝົດມື້ວ່າ
“ໂອພຣະອົວເຈົ້າຂ້າ ຂ້າພຣະອົງຮູ້ວ່າພຣະອົງຊົງຮັກ
ຂ້າພຣະອົງ ຮາເລລູຢາ ພຣະບິດາເຈົ້າຂ້າ ຂໍສັນເສີນຍົກຍໍ
ພຣະນາມຂອງພຣະອົງ”

ສະມິດ ວິກເກີລສເວີຣ໌ທ ເປັນອັດຕະທູດທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່
ຄົນໜຶ່ງຂອງພຣະເຈົ້າ ມີບາງຄົນໄດ້ຖາມທ່ານວ່າທ່ານ
ໃຊ້ເວລາໃນການອະຖິຖານດົນຫຼືບໍ່ ທ່ານຕອບເຂົາວ່າ
“ຂ້າພະເຈົ້າເກືອບສິບເຄີຍອະຖິຖານດົນກວ່າ 30 ນາທີເລີຍ
ແຕ່ຂ້າພະເຈົ້າກໍອະຖິຖານເກືອບທຸກໄລຍະ 30 ນາທີ”
ຄັ້ງໜຶ່ງທ່ານເຄີຍກ່າວວ່າຖ້າທ່ານປ່ອຍໃຫ້ເວລາຜ່ານໄປ
ດົນກວ່າ 15 ນາທີ ໂດຍທີ່ບໍ່ຕິດຕໍ່ ຫຼືສິນທະນາກັບ
ພຣະເຈົ້າເລີຍ ທ່ານຈະຕ້ອງກັບໃຈເສຍໃໝ່

ພວກເຮົາພະຍາຍາມສະແຫວງຫາສິ່ງຕ່າງໆ ແບບ
ກັບດ້ານ ເຮົາຈະເຮັດແນວໃດໃຫ້ເກີດຂຶ້ນໂດຍກຳລັງຂອງເຮົາ
ເອງບໍ່ໄດ້ ພຣະເຈົ້າຈະຊົງອວຍພຣະພອນທ່ານ ເພາະພຣະອົງ

ຊົງຮັກທ່ານ ພຣະອົງຈະປະທ່ານສິ່ງຕ່າງໆໃຫ້ແກ່ທ່ານແບບ
ດຽວກັນກັບທີ່ພຣະອົງປະທານຄວາມພົນໃຫ້ແກ່ທ່ານ

ທ່ານບໍ່ມີທາງທີ່ຈະເຮັດໃຫ້ສະມາຊິກໃນຄອບຄົວ
ຫຼືຄົນອື່ນຮັບຄວາມພົນໄດ້ ໂດຍການກະທຳຂອງທ່ານເອງ
ຈົງຍອມໃຫ້ພຣະເຈົ້າຮັກທ່ານ ຈາກນັ້ນເມື່ອເຖິງເວລາທີ່ເຈົ້າ
ພົບກັບສະມາຊິກໃນຄອບຄົວ ທ່ານກໍຈະພ້ອມທີ່ຈະຮັກ
ພວກເຂົາ ພຣະຄຳພີກ່າວວ່າ ຖ້າທ່ານສະແດງຄວາມຮັກຕໍ່ເຂົາ
ແລະຢຸດພະຍາຍາມທີ່ຈະນຳວິນຍານຂອງເຂົາເຂົ້າດ້ວຍຄຳ
ເວົ້າຫຼືເຕັກນິກທີ່ສິດໃສ ທ່ານກໍຈະສາມາດນຳເຂົາມາເຖິງ
ພຣະເຢຊູໄດ້ ພຣະວິນຍານຂອງພຣະເຈົ້ານຳຄອບຄົວຂອງ
ທ່ານໂດຍຜ່ານທາງຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າ ແຕ່ທ່ານຈະ
ຮັກຄົນອື່ນບໍ່ໄວ້ ຖ້າເສຍທ່ານຍັງບໍ່ຍອມໃຫ້ພຣະເຈົ້າ
ຮັກທ່ານເສຍກ່ອນ

ເອເຟໂຊ 2:8 ກ່າວວ່າ “ດ້ວຍວ່າຊົງເຈົ້າທັງຫຼາຍ
ໄດ້ຊົງໂຜດໃຫ້ພື້ນນັ້ນກໍຍ້ອນພຣະຄຸນ ໂດຍທາງຄວາມເຊື່ອ
ສິ່ງເຫຼົ່ານີ້ບໍ່ແມ່ນພວກເຈົ້າເຮັດເອງ ແຕ່ພຣະເຈົ້າຊົງ
ປະທານໃຫ້” ທ່ານຕົກຕອງຫຼືບໍ່ວ່າບໍ່ທ່ານບໍ່ຕ້ອງກະທຳ
ສິ່ງໃດເລີຍເພື່ອທີ່ຈະພົນ ພວກເຂົາສ່ວນໃຫຍ່ມີຊີວິດ
ທີ່ແຫຼວແຫຼກພໍໆກັນ ກ່ອນທີ່ພຣະເຢຊູຊົງຊ່ອຍເຮົາ
ໃຫ້ພື້ນ ແນ່ນອນວ່າ ການທີ່ເຮົາໄດ້ຮັບຄວາມພົນນັ້ນ
ບໍ່ໄດ້ຂຶ້ນຢູ່ກັບຄວາມດີຂອງເຮົາ ຫຼືການທີ່ເຮົາໄດ້ເຮັດສິ່ງທີ່

ຖືກຕ້ອງ ແຕ່ມັນເປັນຍ້ອນສິ່ງດຽວເທົ່ານັ້ນຄືເພາະວ່າ
ພຣະເຈົ້າຊົງຮັກເຮົາຫຼວງຫຼາຍ ຈົນໄດ້ຊົງປະທານພຣະບຸດ
ອົງດຽວ ເພື່ອທຸກຄົນທີ່ວາງໃຈເຊື່ອໃນພຣະບຸດນັ້ນ
ແຕ່ມີຊີວິດອັນຕະຫຼອດ ໄປເປັນນິດ (ຢຮ 3:16)

ຄຳວ່າພຣະຄຸນ ອາດແປຄວາມໝາຍໄດ້ອີກ
ຢ່າງໜຶ່ງ ຄື ການທີ່ພຣະເຈົ້າຊົງຊອບພຣະໄທທີ່ຈະໃຊ້
ຄວາມສາມາດຂອງພຣະອົງໃນຊີວິດຂອງທ່ານເພື່ອທີ່ຈະ
ຊ່ວຍແກ້ບັນຫາແລະຕອບສະໜອງຄວາມຕ້ອງການ
ທຸກຢ່າງຂອງທ່ານ ພຣະເຈົ້າຊົງປະທານໃຫ້ທ່ານ ມີຄວາມເຊື່ອ
ຫຼາຍພໍທີ່ຈະໄດ້ຮັບຄວາມພົ້ນ ແລະໂດຍຄວາມຮັກ
ຂອງ ພຣະອົງກໍຊົງປະທານໃຫ້ທ່ານມີຄວາມເຊື່ອ ເພື່ອຮັບ
ການຮັກສາໂລກ ແລະຄວາມເຊື່ອເພື່ອຮັບການລ້ຽງດູ
ໃຫ້ພຣະອົງດ້ວຍ

ຖ້າຄວາມເຊື່ອທີ່ພຣະອົງຊົງປະທານເພື່ອໃຫ້ທ່ານ
ໄດ້ຮັບຄວາມພົ້ນມີຫຼາຍພໍທີ່ຈະເຮັດໃຫ້ທ່ານໄດ້ຮັບ
ຄວາມພົ້ນ ຄວາມເຊື່ອອັນດຽວກັນນັ້ນກໍຍັງຢູ່ພາຍໃນ
ຕົວທ່ານເພື່ອທີ່ຈະຊ່ວຍໃຫ້ທ່ານໄດ້ພົບກັບຄຳຕອບ
ສຳລັບບັນຫາອື່ນໆໃນຊີວິດຂອງທ່ານ ຖ້າທ່ານເຊື່ອວ່າ
ພຣະເຈົ້າຊົງຮັກທ່ານ ແລະເລີ່ມທີ່ຈະຮູ້ເຖິງຄວາມຮັກ
ຂອງພຣະອົງຢ່າງແທ້ຈິງແລ້ວ ທ່ານກໍເລີ່ມໄວ້ວາງໃນໃນ
ພຣະອົງຢ່າງແທ້ຈິງ ທ່ານຈະເລີ່ມໝັ້ນໃຈໃນຄວາມຈິງ

ບອກເຂົາວ່າເຮົາຮັກເຂົາ

ແຫ່ງພະວັດຈະນະຂອງພຣະອົງທ່ານເລີ່ມຮູ້ວ່າພຣະອົງ
ຈະບໍ່ມີວັນຕົວະທ່ານຢ່າງແນ່ນອນ ເພາະພຣະອົງຊົງຮັກທ່ານ

ຄຳວ່າ “ຄວາມເຊື່ອ” ຕາມຄວາມໝາຍໃນພຣະຄຳພີ
ສະບັບຂະຫຍາຍຄວາມນັ້ນ ໝາຍເຖິງການທີ່ທ່ານ
ຍອມເອົາຊີວິດ ທັງໝົດທຸກສ່ວນໄປເພິ່ງພາໃນພຣະອົງ
(ພຣະເຈົ້າ) ໂດຍຄວາມໄວ້ວາງໃຈ ແລະຄວາມເຊື່ອໝັ້ນ
ໃນລິດເດດໃນພຣະປັນຍາ ແລະຄວາມດີຂອງພຣະອົງ
ຢ່າງສົມບູນແບບ (ກລຊ 1:4) ເມື່ອທ່ານຍອມໃຫ້ພຣະເຈົ້າ
ຊົງຮັກທ່ານ ທ່ານກໍຈະເລີ່ມຮຽນຮູ້ ທີ່ຈະຮັກພຣະອົງ
ແລະວາງໃຈໃນ ພຣະອົງ ແຕ່ທ່ານກໍຈະມີຄວາມເຊື່ອ

ພຣະເຈົ້າຮັກທ່ານ!

5

ຫຼຸດພື້ນຈາກຄວາມຢ້ານ

“ໃນຄວາມຮັກນັ້ນບໍ່ມີຄວາມຢ້ານ
ແຕ່ຄວາມຮັກທີ່ສົມບູນນັ້ນ
ກໍໄດ້ກຳຈັດຄວາມຢ້ານເສຍ ເພາະຄາມຢ້ານ
ເຂົ້າກັບການລົງໂທດ ແລະຜູ້ທີ່ມີຄວາມຢ້ານ
ກໍບໍ່ມີຄວາມຮັກທີ່ສົມບູນ

1ຢຮ 4:18

ຕາມທຳມະດາແລ້ວ ເຮົາມັກຈະດຳເນີນໃນຄວາມເຊື່ອ
ໄປດ້ວຍດີ ເຮົາໝັ້ນໃຈວ່າພຣະເຈົ້າຮັກເຮົາ ແລະໄວ້ວາງໃຈ
ໃນພຣະອົງ ແຕ່ໃນທັນໃດນັ້ນ ມີເຫດການບາງຢ່າງເກີດຂຶ້ນ
ເພື່ອໂຈມຕີເຮົາ

ສິ່ງທີ່ເປັນຕົວຂີ້ລັກຄວາມເຊື່ອທີ່ໃຫຍ່ທີ່ສຸດຄື
ສະຖານະການແວດລ້ອມ ຄືເຫດການຮ້າຍແຮງຕ່າງໆທີ່
ເກີດຂຶ້ນກັບຕົວເຮົາ ເຮົາບໍ່ຄ່ອຍມີບັນຫາປານໃດທີ່ຈະ
ເຊື່ອວ່າພຣະເຈົ້າຮັກເຮົາ ຈົນກວ່າຈະມີເຫດການບາງຢ່າງ

ເກີດຂຶ້ນທີ່ເຮັດໃຫ້ເບິ່ງຄືວ່າພຣະອົງບໍ່ຮັກເຮົາ

ຈາກນັ້ນມັນກໍຈະແຊກເຂົ້າພ້ອມດ້ວຍຄວາມຢ້ານ ແລະຄວາມຮູ້ສຶກຕໍານິຕິນເອງເພື່ອແຍກເຮົາອອກໄປຈາກ ສິ່ງດຽວທີ່ເຮັດໃຫ້ເຮົາເປັນອິດສະລະໄດ້ຄືຄວາມຮັກ ຂອງພຣະເຈົ້າ “ເປັນຫຍັງຈຶ່ງມີເລື່ອງແບບນີ້ເກີດຂຶ້ນ? ມານຖາມ “ເຮົາເຄີຍຄິດວ່າ ພຣະເຈົ້າຮັກເຈົ້າ ແລ້ວເປັນຫຍັງ ເລື່ອງຮ້າຍໆ ຈຶ່ງເກີດຂຶ້ນກັບເຈົ້າໄດ້? ສົງໄສເຈົ້າຕ້ອງໄປ ເຮັດອັນໃດທີ່ບໍ່ດີມາຕີ ພຣະເຈົ້າຈຶ່ງຮ້າຍເຈົ້າປານນີ້”

ແລ້ວທ່ານກໍສູນເສຍຄວາມຮູ້ສຶກຄວາມໝັ້ນໃຈຕໍ່ ພຣະພັກພຣະເຈົ້າໄປ ຖ້າເຮົາບໍ່ໝັ້ນໃຈເຮົາກໍຈະບັງຄັບໃຫ້ ຕິນເອງໝັ້ນໃຈກໍບໍ່ໄດ້ ທ່ານຈະເຕັມໄປດ້ວຍຄວາມໝັ້ນໃຈ ຫຼືເຕັມໄປດ້ວຍຄວາມເຊື່ອກໍບໍ່ໄດ້ ຖ້າທ່ານບໍ່ຮູ້ວ່າພຣະເຈົ້າ ຊົງຮັກທ່ານ ແລະຖ້າທ່ານຍອມຮັບຄວາມຢ້ານ ແລະການ ຕໍານິຕິນເອງທີ່ມານໃສ່ ເຂົ້າມາໃນຄວາມຄິດ ທ່ານກໍຈະ ບໍ່ຮູ້ວ່າພຣະເຈົ້າຮັກທ່ານພຽງໃດ

ພຣະທໍາ 1 ໂຢຮັນ 4:18 ກ່າວໄວ້ຢ່າງຊົງພະລັງວ່າ “ໃນຄວາມຮັກນັ້ນບໍ່ມີຄວາມຢ້ານ ຄວາມຮັກອັນຄົບບໍລິບູນ ກໍຂັບໄລ່ຄວາມຢ້ານອອກໄປ” ຂ້າພະເຈົ້າພະວະນະຂໍ ພຣະຄໍາພີນີ້ຢູ່ຫຼາຍຄັ້ງ ພະຍາຍາມທີ່ຈະທໍາຄວາມເຂົ້າໃຈ ເຖິງຄວາມໝາຍໃນວິນຍານຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຄວາມຮັກອັນ ສົມບູນກໍຈັດຄວາມຢ້ານອອກໄປໄດ້ ພຣະເຈົ້າຄືຄວາມຮັກ

ອັນສົມບູນນັ້ນ ແລະຖ້າທ່ານຮູ້ວ່າຄວາມຮັກທີ່ພຣະເຈົ້າ
ມີຕໍ່ທ່ານ ນັ້ນສົມບູນແບບພຽງໃດ ກໍຈະບໍ່ມີສິ່ງໃດ
ອີກແລ້ວໃນໂລກນີ້ ທີ່ຈະເຮັດໃຫ້ທ່ານຢ້ານໄດ້ອີກ
ເປັນໄປບໍ່ໄດ້ເລີຍທີ່ເຮົາຈະມີ ຄວາມຢ້ານຖ້າເຮົາໄດ້ຮັບ
ການເປີດເຜີຍໃຫ້ເຫັນເຖິງຄວາມຮັກທີ່ພຣະເຈົ້າມີຕໍ່ເຮົາ
ເປັນການສ່ວນຕົວ

ເປັນໄປບໍ່ໄດ້ທີ່ເຮົາຈະຢ້ານຄວາມຫຼົ້ມເຫຼວ ຖ້າເຮົາ
ຮູ້ວ່າພຣະເຈົ້າຮັກເຮົາ ເຮົາຈະບໍ່ມີວັນຫຼົ້ມເຫຼວ ຖ້າເຮົາເພິ່ງພາ
ໃນພຣະເຈົ້າ ທາງດຽວທີ່ຈະເຮັດໃຫ້ເຮົາລົມເຫຼວກໍຄື
ເມື່ອເຮົາເພິ່ງພາໃນຕົນເອງ ຖ້າທ່ານຮູ້ວ່າພຣະເຈົ້າຊົງຮັກທ່ານ
ທ່ານຈະບໍ່ມີວັນຢ້ານວ່າຈະລົມເຫຼວ ຖ້າທ່ານຮູ້ວ່າພຣະເຈົ້າ
ຮັກທ່ານ ທ່ານຈະບໍ່ມີວັນຢ້ານການຍອມຮັບຂອງຄົນອື່ນ

ຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້ານັ້ນມີພະລັງຫຼາຍຈົນ
ສາມາດປົກຄຸມທຸກສິ່ງໄດ້ ທ່ານຄິດວ່າພຣະເຈົ້າອົງດຽວກັນ
ທີ່ຊ່ວຍໄຖ່ທ່ານໃຫ້ພື້ນແລະປົດປ່ອຍໃຫ້ທ່ານເປັນ
ອິດສະລະແລ້ວຈະຊົງເອົາໂທດທ່ານແນວນັ້ນຫຼື? ຊາຕານນັ້ນ
ແຫຼະຄືຜູ້ກ່າວໂທດ ສ່ວນພຣະເຈົ້ານັ້ນພຣະອົງຈະຊົງເຕືອນ
ໃຫ້ທ່ານຮູ້ເຖິງບາບທີ່ມີຢູ່ໃນຊີວິດແລະພຣະອົງຈະຊົງສຳແດງ
ໃຫ້ທ່ານພົບກັບທາງອອກ ສ່ວນມານມັນຈະກ່າວໂທດທ່ານ
ແລະບອກວ່າບໍ່ມີທາງແກ້ໄຂໄດ້ອີກແລ້ວ

ພຣະຄໍາພີສະບັບຂະຫຍາຍຄວາມແປພຣະທໍາຂໍ້ນີ້ໄວ້ວ່າ “ບໍ່ມີຄວາມຢ້ານຢູ່ໃນຄວາມຮຸກ (ຄວາມຮູ້ສຶກຫວັ່ນໄຫວບໍ່ໄດ້ດໍາລົງຢູ່) ແຕ່ຄວາມຮັກທີ່ເຕີບໃຫຍ່ເຕັມທີ່ (ຄົບຖ້ວນສົມບູນແບບ) ນັ້ນບໍ່ໄດ້ຂັບໄລ່ຄວາມຢ້ານອອກຫວິດປະຕູໄປ ແລະກໍາຈັດຮ່ອງຮອຍແຫ່ງຄວາມເປັນນາສະຍົດສະຫຍອງທຸກຢ່າງອອກໄປໝົດ ເພາະຄວາມຢ້ານນັ້ນ ເອົາຄວາມຄິດເລື່ອງການລລົງໂທດຕິດຕົວມານໍາດັ່ງນັ້ນຜູ້ທີ່ຍັງມີຄວາມຢ້ານຢູ່ກໍຍັງບໍ່ໄດ້ບັນລຸເຖິງ ຄວາມຮັກທີ່ເປັນຜູ້ໃຫຍ່ຢ່າງເຕັມທີ່ແລ້ວ (ຍັງບໍ່ໄດ້ເຕີບໃຫຍ່ຈົນເຖິງພາວະຄວາມຮັກອັນສົມບູນແບບ)”

ຫຼາຍຄົນຄິດວ່າ ຂໍ້ພຣະຄໍາຕອນນີ້ໝາຍຄວາມວ່າ ຖ້າທ່ານຮັກຂ້າພະເຈົ້າຫຼາຍພໍ ທ່ານກໍຈະບໍ່ຕ້ອງຢ້ານອີກຕໍ່ໄປ ແລະຖ້າທ່ານຮັກໃຜຈັກຄົນຫຼາຍພໍ ຄວາມຢ້ານກໍຈະອອກໄປຈາກຊີວິດທ່ານ ແຕ່ນັ້ນບໍ່ແມ່ນຄວາມໝາຍຂອງພຣະຄໍາພີຕອນນີ້

ພຣະຄໍາພີໝາຍຄວາມວ່າ ຖ້າທ່ານຍອມໃຫ້ພຣະເຈົ້າຮັກທ່ານ ທ່ານກໍຈະບໍ່ຕ້ອງຢ້ານອີກຕໍ່ໄປ ທ່ານຕ້ອງຍອມໃຫ້ພຣະເຈົ້າຮັກທ່ານ ຖ້າທ່ານບໍ່ຕ້ອງການທີ່ຈະມີຄວາມຢ້ານຢູ່ໃນຊີວິດອີກຕໍ່ໄປ ຈຶ່ງຮັບເອົາຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າໄວສະຕອນນີ້ດ້ວຍຄວາມເຊື່ອ ເຊິນຮັບເຖິດ ຈຶ່ງໄຂວ່ຄວ້າອອກໄປດ້ວຍຄວາມເຊື່ອເຊິນຮັບເຖິດ ຈຶ່ງໄຂວ່ຄວ້າອອກໄປ

ດ້ວຍຄວາມເຊື່ອ ຮັບເອົາຄວາມຮັກທັງໝົດຂອງພຣະເຈົ້າ
ເຂົ້າສູ່ຊີວິດທ່ານ

ຫຼັງຈາກທີ່ພຣະເຈົ້າປະທານການສໍາແດງແກ່
ຂ້າພະເຈົ້າ ໃນເລື່ອງຄວາມຮັກກໍາຈັດຄວາມຍ້ານນີ້ແລ້ວ
ຂ້າພະເຈົ້າມີເຫດການທີ່ຕ້ອງນໍາບົດຮຽນນີ້ໄປໃຊ້ທັນທີ
ເຮົາມີບັນຫາກັບລົດຂອງເຮົາມາໄລຍະໜຶ່ງແລ້ວ ເຮົາຄິດວ່າ
ຄືຈະເປັນຍ້ອນສາຍພານມັນໝົດອາຍຸແລ້ວ ລົດເຮົາຕ້ອງ
ໃຊ້ສາຍພານເສັ້ນໃຫຍ່ ຖ້າມັນໝົດອາຍຸແທ້ ແລະຕ້ອງ
ປ່ຽນໃໝ່ຄືງຕ້ອງໃຊ້ເງິນປະມານ 400-500 ຫຼຽນ ຊຶ່ງ
ຕອນນັ້ນເຮົາບໍ່ມີເງິນພໍ ຈຶ່ງຄິດທົນໃຊ້ໄປແນວນັ້ນໄປ
ຊາມງ່າອນ

ໃນເຊົ້າມື້ນັ້ນ ພຣະເຈົ້າກ່າວໝຸນໃຈຂ້າພະເຈົ້າວ່າ
“ຈອຍຊ໌ ຂໍໃຫ້ເຈົ້າສະແດງຄວາມຮັກຕໍ່ເຮົາຕະຫຼອດວັນນີ້
ແລະຍອມໃຫ້ເຮົາຮັກເຈົ້າ ບໍ່ຕ້ອງເຮັດອັນໃດອື່ນອີກ ເຈົ້າບໍ່ເປັນ
ຕ້ອງເປັນຕ້ອງເປັນສະຕຣີແຫ່ງຄວາມເຊື່ອ ສິ່ງທີ່ເຈົ້າຕ້ອງ
ເຮັດກໍຄື ຂໍໃຫ້ເຈົ້າສະແດງຄວາມຮັກຕໍ່ເຮົາ ແລະຍອມໃຫ້ເຮົາ
ຮັກເຈົ້າຕະຫຼອດເວລາ ຈຶ່ງຍອມໃຫ້ເຮົາຮັກເຈົ້າ”

ດັ່ງນັ້ນ ຂ້າພະເຈົ້າຈຶ່ງຍ່າງໄປຮອບໆບໍລິເວນເຮືອນ
ເສີມສ້າງຕົວເອງຂຶ້ນໃນຄວາມເຊື່ອອັນບໍລິສຸດ ຮ້ອງແລະ
ປະດິດເພງໃໝ່ໆ ສັນລະເສີນພຣະເຈົ້າຢ່າງມີຄວາມສຸກ
ໃນທັນໃດນັ້ນຂ້າພະເຈົ້າກໍໄດ້ຍິນສຽງຂອງສາມິດັງອອກມາ

ຈາກທາງໃນໂຮງຈອດລົດ ທີ່ຈິງເຂົາອອກໄປເຮັດວຽກເມື່ອ 45 ນາທີກ່ອນໜ້ານີ ແລ້ວເປັນຫຍັງຢູ່ໆເຖິງກັບມາຢູ່ທີ່ໂຮງລົດໄດ້ ເຂົາເປີດປະຕູເຮືອນເຂົ້າມາ ພ້ອມກັບເວົ້າວ່າ “ຂ້ອຍເຂົ້າເກຍອື່ນບໍ່ໄດ້ເລີຍນອກຈາກເກຍໜຶ່ງ ເລີຍຕ້ອງຂັບກັບມາ”

ຂ້າພະເຈົ້າປິດປະຕູເຮືອນແລ້ວກໍເລີ່ມຫົວອອກມາ ຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ຕັດສິນໃຈທີ່ຈະຫົວແຕ່ມັນອອກມາເອງ ມັນລີ້ນອອກມາຈາກວິນຍານຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ແລະພຣະເຈົ້າຊົງສຳແດງໃຫ້ຮູ້ວ່າ ມັນເປັນຍ້ອນຂ້າພະເຈົ້າຍອມໃຫ້ພຣະອົງຮັກຂ້າພະເຈົ້າຕະຫຼອດເຊົ້ານັ້ນ ຂ້າພະເຈົ້າຈຶ່ງສາມາດຫົວໄດ້ ການທີ່ທ່ານຍອມໃຫ້ພຣະເຈົ້າຮັກທ່ານນັ້ນ ເປັນການເປີດປະຕູໃຫ້ຄວາມເຊື່ອເຮັດວຽກໃນຊີວິດທ່ານໄດ້ ຂ້າພະເຈົ້າຫົວອອກມາໄດ້ໂດຍຄວາມເຊື່ອ

ອັບລາຮາມກໍຫົວໄດ້ດ້ວຍຄວາມເຊື່ອ ເມື່ອພຣະເຈົ້າສະເດັດມາຫາທ່ານແລະແຈ້ງວ່າທ່ານຈະໄດ້ລູກຊາຍ ທ່ານກໍຫົວລໍກ່າວວ່າ “ສັນລະເສີນພຣະເຈົ້າ ຂ້າພຣະອົງເຊື່ອ” ສ່ວນຊາລານັ້ນ ຫົວລໍດ້ວຍຄວາມສົງໄສແລະບໍ່ເຊື່ອ ແລະພຣະເຈົ້າໄດ້ເຕືອນລາວ ແຕ່ພຣະອົງບໍ່ໄດ້ເຕືອນອັບລາຮາມ ທີ່ທ່ານຫົວມັນເປັນການຫົວດ້ວຍຄວາມເຊື່ອ

ເມື່ອມານເຂົ້າມາຕໍ່ຕ້ານທ່ານໂດຍການພະຍາຍາມເຮັດອັນໃດບາງຢ່າງທີ່ເບິ່ງແປກໆ ແລະໂງ່ງາວ ແລະທ່ານ

ຈະຮູ້ຈັກພຣະເຈົ້າຂອງທ່ານດີພໍ ທ່ານຈຶ່ງບໍ່ຮູ້ສຶກຍ້ານ
ທ່ານກໍຈະຫົວອອກມາໄດ້ໂດຍຄວາມເຊື່ອ ທ່ານຮູ້ວ່າ
ພຣະເຈົ້າຊົງຮັກທ່ານ ແລະພຣະອົງຈະຊົງປົກປ້ອງຄຸ້ມຄອງ
ທ່ານໄວ້

ດັ່ງນັ້ນ ເມື່ອຂ້າພະເຈົ້າຫົວເລື່ອງສາຍພານລົດ
ຂອງເຮົາ ພຣະເຈົ້າຈຶ່ງໄດ້ກ່າວດ້ວຍສຽງໃນໃຈແຜ່ວເປົາ
ແຕ່ໜັກແໜ້ນແລະຊົງອໍານາດ ພຣະອົງກາວກັບຂ້າພະເຈົ້າ
ສາມຄັ້ງວ່າ “ຈອຍຊ໌ ຖ້າເຈົ້າປະຕິບັດຕົນກັບເຮົາແນວນີ້
ເຮົາຈະບໍ່ເຮັດໃຫ້ເຈົ້າຜິດຫວັງເລີຍ” ສຽງນັ້ນຄືກັບວ່າຈະດັງ
ກ້ອງໄປທົ່ວເຮືອນ “ເຮົາຈະບໍ່ເຮັດໃຫ້ເຈົ້າຜິດຫວັງເລີຍ”

ຖ້າທ່ານຍອມເພິ່ງພາໃນພຣະເຈົ້າແລະຍອມໃຫ້
ພຣະອົງຊົງຮັກທ່ານ ແລະທ່ານກໍຮັກພຣະອົງ ທ່ານກໍບໍ່
ຈໍາເປັນຕ້ອງກະວົນເລື່ອງກາພະຍາມທີ່ຈະມີຄວາມເຊື່ອອີກ
ຕໍ່ໄປ ພຽງແຕ່ທ່ານຍອມໃຫ້ພຣະເຈົ້າຮັກທ່ານແລະທ່ານ
ຮັກພຣະອົງກໍຈະຊົງກະທໍາໃຫ້ສໍາເລັດເອງ ຄວາມຂອງ
ພຣະເຈົ້າຈະລື່ນໄຫຼອອກມາຈາກພາຍໃນຕົວທ່ານແລະ
ຂັບໄລຄາມຢ້າທັງສິ້ນອອກໄປ

ພຣະເຈົ້າຮັກທ່ານ!

6

ຄວາມຮັກຄືການໃຫ້

“ພະບັນຍັດນີ້ເຮົາທັງຫຼາຍກໍໄດ້ມາຈາກ
ພຣະອົງ ຄືວ່າໃຫ້ຄົນທີ່ຮັກພຣະເຈົ້ານັ້ນ
ຮັກພີ່ນ້ອງຂອງຕົນເໝືອນກັນ”

1 ໂຢຮັນ 4:21

ທ່ານເປັນລູກຄົນພິເສດຂອງພຣະເຈົ້າ ພຣະເຈົ້າ
ກ່າວເຊັ່ນນັ້ນ ພະບັນຍັດສອງ 7:6 ຖ້າທ່ານຈະເລີ່ມປະພຶດ
ຕາມຄວາມຈິງຂໍ້ນີ້ ຊີວິດທ່ານກໍຈະປ່ຽນໂລກໄດ້ ທ່ານຈະໄປ
ໃນຊຸບເບີ້ມາເກັດເທິງໃບໜ້າ ຈັບເອົາລໍຢູ່ແລ້ວເວົ້າວ່າ
“ທຸກສິ່ງທີ່ມີຂໍ້ອຍແຕະຕ້ອງກໍໄດ້ຮັບພອນ ອາເລລູຢາ!
ຜູ້ຄົນເຫຼົ່ານີ້ໄດ້ຮັບພອນ ເພາະຂໍ້ອຍຢູ່ໃນຮ້ານນີ້ວັນນີ້
ສັນລະເສີນພຣະເຈົ້າ! “ໃຫ້ຢ່າງຜົວປາກແລະຮິ່ມເປັນເພງໄປ
ທົ່ວຮ້ານເປັນຄົນພິເສດໃນທຸກທີ່ ທີ່ທ່ານໄປ

ບາງເທື່ອເຮົາມັກເຮັດຫຍັງແບບນີ້ລະ ທ່ານພ້ອມ
ຫຼືຍັງທີ່ຈະຄວ້າໄຊຊະນະ? ຈົ່ງຍື່ນມືອອກໄປໃນວິນຍານແລ້ວ

ຄວ້າເອົາໄຊຊະນະໄວ້ແລ້ວເວົ້າວ່າ “ເຈົ້າມານຮ້າຍເຈົ້າເຮັດໃຫ້ເຮົາຫົວປັ່ນ ດ້ວຍການຫຼອກລວງແລະຄວາມຢ້ານມາດົນນານພໍແລ້ວ ເຮົາເປັນຄົນພິເສດ ແລະເຮົາກໍຈະມີໄຊຊະນະໃນພຣະນາມຂອງພຣະເຢຊູຄຣິສ ເພາະພຣະເຈົ້າຊົງຮັກເຮົາ ແລະເຈົ້າບໍ່ມີທາງຂັດຂວາງເຮົາໄດ້”

ຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ຢູ່ໃນຕົວທ່ານຈະເຮັດໃຫ້ທ່ານໄດ້ຮັບການປົດປ່ອຍຈາກຄວາມຢ້ານ ທ່ານຈະບໍ່ຢ້ານທີ່ຈະມອບຄວາມຮັກໄປສູ່ຜູ້ອື່ນ ພຣະເຈົ້າຕ້ອງການໃຫ້ທ່ານເຊື່ອທີ່ພຣະອົງກ່າວວ່າພຣະອົງຈະທຳການຍິ່ງໃຫຍ່ກວ່າຜ່ານທາງທ່ານ ເພາະພຣະເຢຊູຄຣິສໄດ້ສະເດັດໄປຫາພຣະບິດາແລ້ວ ທ່ານເຊື່ອແທ້ຫຼືບໍ່ວ່າພຣະເຈົ້າຈະໃຊ້ຊີວິດທ່ານ? ພຣະເຈົ້າຈະປະທານສິ່ງຕ່າງໆໃຫ້ແກ່ທ່ານຕາມທີ່ທ່ານເຊື່ອ ຢ່າຢ້ານທີ່ຈະກ້າວໄປດ້ວຍຄວາມເຊື່ອ

ຂ້າພະເຈົ້າບອກທ່ານບໍ່ໄດ້ອີກຊ້ຳວ່າມີຈັກເທື່ອຕໍ່ຈັກເທື່ອທີ່ຂ້າພະເຈົ້າປຽບເໝືອນຢືນຢູ່ເທິງໜ້າຜາແຫ່ງຄວາມເຊື່ອ ຄືຢູ່ໃນພາວະທີ່ຕ້ອງຕັດສິນໃຈເຮັດໃນສິ່ງທີ່ເບິ່ງເປັນຕາຢ້ານ ແລະພຣະເຈົ້າກໍກ່າວວ່າ “ມາລີ ຈອຍຊ໌ ເຮົາຈະເຮັດສິ່ງທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ຜ່ານທາງເຈົ້າ ມາເທາະ” ແລະຂ້າພະເຈົ້າກໍກະໂດດເຂົ້າໄປເຮັດສິ່ງນັ້ນໆ ແລະພຣະເຈົ້າບໍ່ເຄີຍປ່ອຍໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າລົ້ມລະລາຍເລີຍ ແມ່ນແຕ່ເທື່ອດຽວ

ທ່ານຮູ້ບໍ່ວ່າເປັນຫຍັງຂ້າພະເຈົ້າຈຶ່ງບໍ່ຕ້ອງກະວົນວ່າ
ຈະຕ້ອງລົ້ມລະລາຍເມື່ອຕັດສິນໃຈ ເຮັດສິ່ງໃດໂດຍ
ຄວາມເຊື່ອ? ກໍຍ້ອນຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ວ່າພຣະເຈົ້າຊົງຮັກ
ຂ້າພະເຈົ້າ ແລະພຣະອົງຊົງຮູ້ວ່າ ຂ້າພະເຈົ້າກໍຮັກພຣະອົງ
ແລະຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ມອບຖະຫວາຍຊີວິດໃຫ້ພຣະອົງແລ້ວ
ໂດຍພຣະຄຸນຂອງພຣະອົງ ຖ້າທ່ານໄດ້ເຮັດແນວນັ້ນແລະ
ທ່ານຮັກພຣະເຈົ້າແລະພຣະອົງຮັກທ່ານແລ້ວ ກໍຈະບໍ່ມີ
ບັນຫາໃດໃນໂລກນີ້ອີກແລ້ວທີ່ທ່ານເອົາຊະນະບໍ່ໄດ້

“ແລ້ວໃຜຈະໃຫ້ເຮົາທັງຫຼາຍຂາດຈາກຄວາມຮັກຂອງ
ພຣະຄຣິສໄດ້ ຈະເປັນຄວາມທຸກຫຼືຄວາມຍາກລຳບາກ
ຫຼືການຂົ່ມເຫັງ ຫຼືການກັນດານອາຫານ ຫຼືການເປືອຍກາຍ
ຫຼືການຖືກໂພຍໄພ ຫຼືການຖືກຄົມດາບຫຼື

ຕາມທີ່ຂຽນໄວ້ໃນພຣະຄຳພີວ່າ ເພາະເຫັນແກ່
ພຣະອົງ ຂ້າພະອົງຈຶ່ງຖືກປະຫານບໍ່ມີໃດກໍມີໜຶ່ງ ແລະນັບວ່າ
ເປັນແກະສຳລັບເອົາໄປຂ້າ

ແຕ່ວ່າໃນເຫດການທັງປວງເຫຼົ່ານີ້ ເຮົາມີໄຊເຫຼືອລື້ນ
ໂດຍພຣະອົງຜູ້ໄດ້ຊົງຮັກເຮົາທັງຫຼາຍ

ເພາະຂ້າພະເຈົ້າເຊື່ອໝັ້ນວ່າ ແມ່ນຄວາມຕາຍຫຼືຊີວິດ
ຫຼືບັນດາທູດສະຫຼຸວັນ ຫຼືເທບພຣະເຈົ້າ ຫຼືສິ່ງຊົງມີຢູ່ໃນ
ປະຈຸບັນນີ້ ຫຼືສິ່ງຊົງມີຢູ່ໃນພາຍໜ້າ ຫຼືລິດເດດທັງຫຼາຍ

ຫຼືສິ່ງສູງ ສິ່ງເລິກ ຫຼືສິ່ງໃດໆອື່ນທີ່ໄດ້ຊົງສ້າງ ແລ້ວນັ້ນ
ຈະບໍ່ສາມາດກະທຳໃຫ້ເຮົາທັງຫຼາຍຂາດຈາກຄວາມຮັກ
ຂອງພຣະເຈົ້າ ຊຶ່ງມີຢູ່ໃນພຣະເຢຊູຄຣິສຕິນສອງພຣະຜູ້ເປັນ
ເຈົ້າຂອງເຮົາໄດ້

ໂລມ 8:35-39

ທ່ານອາດຈະຄິດບໍ່ອອກວ່າ ພຣະເຈົ້າຢາກໃຫ້ທ່ານ
ມີເສລີພາບພຽງໃດ ພຣະເຈົ້າຊົງເຈັບປວດເມື່ອເຫັນທ່ານ
ບໍ່ມີຄວາມສຸກ ໃນບາງເທື່ອທ່ານຕື່ນຂຶ້ນມາແລະອາລົມເສຍ
ຕະຫຼອດ ໝົດມີ ເຄີຍເປັນແນວນີ້ແມ່ນບໍ່? ອາລະວາດ
ຕະແມວ ຮ້ອງໃສ່ເດັກນ້ອຍ ຊຶ່ງເພື່ອນບ້ານ ອາລົມກໍເສຍ
ແລະໜ້າຕາບູດບຶ້ງ “ຊີວິດຂ້ອຍກໍມີແຕ່ເຮັດວຽກໆ
ແຕ່ກໍບໍ່ມີໃຜພໍສົມພາປະທັບໃຈ”

ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ວ່າທ່ານປະພຶດແນວໃດ ເພາະວ່າ
ຂ້າພະເຈົ້າເອງກໍເຄີຍເຮັດແນວນັ້ນດ້ວຍ ເມື່ອລູກໆກັບ
ມາຮອດເຮືອນ ທ່ານກໍຈົມວ່າ “ເດັກນ້ອຍ ພວກນີ້
ເປັນຕາລຳຄານແທ້ ເປັນຫຍັງບໍ່ຢູ່ໂຮງຮຽນມືໜຶ່ງຈັກສືບສີ່
ຊົ່ວໂມງ ຄືເປັນເຈັດຊົ່ວໂມງ?”

ທ່ານຮູ້ບໍ່ວ່ານັ້ນເປັນການເຮັດໃຫ້ພຣະເຈົ້າ
ເສຍພະໄທ? ຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ພະຍາຍາມເຮັດໃຫ້ທ່ານເກີດ
ຄວາມຮູ້ສຶກບໍ່ດີ ແຕ່ຢາກໃຫ້ທ່ານເຂົ້າໃຈວ່າ ຖ້າທ່ານເຊື່ອວ່າ

ພຣະເຈົ້າຊົງຮັກທ່ານ ທ່ານກໍຈະເລີ່ມຕອບສະໜອງກັບຄວາມຮັກນັ້ນ ຈາກນັ້ນທ່ານກໍຈະເຕັມໄປດ້ວຍຄວາມຮັກຈົນມັນລື່ນໄຫຼໄປສູ່ຄົນອື່ນ ທ່ານຈະເປັນຄົນອ່ອນຫວານ ແລະເຕັມໄປດ້ວຍຜົນຂອງຄວາມເມດຕາປານີ

ຖ້າທ່ານສາມາດຊາບຊຶ່ງໃນຄວາມຈິງທີ່ວ່າ ພຣະເຈົ້າຊົງຮັກທ່ານແລ້ວທ່ານຈະໄດ້ຮັບການຢຽວຢາຮັກສາຊີວິດ ກໍຈະເຕັມໄປດ້ວຍຄວາມມັ່ງຄັ້ງ ບັນຫາຫຼືຄວາມຕ້ອງການຕ່າງໆກໍຈະໄດ້ຮັບການແກ້ໄຂທ່ານຈະເລີ່ມໄດ້ພົບຄວາມຜ່ອນຄາຍໃນຊີວິດ

ເຫດຜົນຫຼັກທີ່ພຣະເຈົ້າບໍ່ສາມາດປະທານສິ່ງທີ່ຊົງປະສົງຈະປະທານໃຫ້ແກ່ເຮົາໄດ້ທຸກສິ່ງ ກໍຍ້ອນວ່າເຮົາມີແຕ່ສຸລະວິນດິນລົນທີ່ຈະໄດ້ສິ່ງເຫຼົ່ານັ້ນ ພຣະອົງບໍ່ສາມາດທີ່ຈະເຮັດໃຫ້ເຮົາສະຫງົບໄດ້ດົນພໍທີ່ຈະເທພຣະອນມາເໜືອຊີວິດຂອງເຮົາໄດ້ພຣະເຈົ້າຕ້ອງການໃຫ້ທ່ານພັກພົງໃນພຣະອົງ ແລະສະແດງຄວາມຮັກຕໍ່ພຣະອົງ ພຣະອົງຕ້ອງການໃຫ້ທ່ານເປີດຍອມໃຫ້ພຣະອົງຮັກທ່ານແລະຮັບເອົາຄວາມຮັກນັ້ນໄວ້

ມານຮ້າຍຈະຢູ່ດຶງການລື່ນໄຫຼຂອງຄວາມຮັກບໍ່ໄດ້ ຖ້າທ່ານເປັນຄົນທີ່ມີຄວາມຮັກ ເພາະຖ້າຫາກທ່ານເປັນຜູ້ມີຄວາມຮັກແລ້ວ ທ່ານກໍຈະເປັນຄົນທີ່ຮູ້ຈັກການໃຫ້ທ່ານຈະຮັກໂດຍທີ່ບໍ່ມີການໃຫ້ບໍ່ໄດ້

ຕອນທ້າຍຂອງຂໍ້ພຣະຄຳບັນຍັດສອງ 7:6 ສະບັບ ຂະຫຍາຍຄວາມໄດ້ກ່າວໄວ້ວ່າ “ພຣະຍາໂຮວາພຣະເຈົ້າ ຂອງທ່ານ ຊົງເລືອກທ່ານໃຫ້ມາເປັນຊາດພິເສດຂອງ ພຣະອົງ” ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງເອີ້ນທ່ານແລ້ວ ຕອນນີ້ວຽກຫຼັກ ຂອງທ່ານ ອາດຈະເປັນການເຮັດວຽກກັບຄອບຄົວຂອງຕົນ ຢູ່ກັບເຮືອນ ແຕ່ພຣະເຈົ້າກໍໄດ້ຊົງເອີ້ນທ່ານເຊັ່ນກັນ ຖ້າທ່ານ ຢາກໃຫ້ພຣະເຈົ້າໃຊ້ຊີວິດຂອງທ່ານແທ້ໆ ພຣະເຈົ້າກໍຈະ ຊົງໃຊ້ຊີວິດຂອງທ່ານແທ້ໆ ແຕ່ທ່ານຕ້ອງຈັດການວາງ ຮາກຖານໃນເລື່ອງນີ້ເສຍກ່ອນ ທ່ານຕ້ອງຮູ້ວ່າພຣະເຈົ້າ ຊົງຮັກທ່ານ

ຈົ່ງຢ່າທຸ້ມເທພະລັງຝ່າຍວິນຍານທັງໝົດຂອງທ່ານ ໄປຈົດຈຸ່ມແຕ່ກັບບັນຫາແລະຜົນປະໂຫຍດຂອງຕົວເທົ່ານັ້ນ ໃຫ້ທ່ານທຸນບັນຫາແລະຄວາມຕ້ອງການຂອງຕົວເອງ ຕໍ່ພຣະເຈົ້າຢ່າງກະຊັບແລະວ່ອງໄວ ຈາກນັ້ນກໍພັດທະນາ ຄວາມເຊື່ອຂອງຕົນຂຶ້ນ ເພື່ອຊ່ວຍແບກພາລະບັນຫາ ຂອງຄົນອື່ນໆ ພຣະເຢຊູໄດ້ຊົງອະຖິຖານແລະສະແຫວງຫາ ພະພັກຂອງພຣະບິດາເພື່ອຮັບການເສີມສ້າງ ເພື່ອຈະໄດ້ ອອກໄປຊ່ວຍແກ້ໄຂບັນຫາແກ່ຄົນທັງຫຼາຍທີ່ມາຟັງ ພຣະອົງໄດ້

ຈາກນັ້ນພຣະອົງກໍປະກາດສິ່ງສອນພະທຳ ຂອງພຣະເຈົ້າແກ່ພວກເຂົາ ວາງມືອະຖິຖານເພື່ອເຂົາ ແລະ

ພວກເຂົາກໍເຊົາໂລກຢ່າງອັດສະຈັນ ພຣະອົງບໍ່ໄດ້ມີວແຕ່
ພະຍາຍາມໃຊ້ຄວາມເຊື່ອ ທຸນຂໍ້ນັ້ນຂໍ້ນີ້ຈາກພຣະເຈົ້າ
ເພື່ອພຣະອົງເອງ ເຮົາຈຳເປັນທີ່ເຮົາຈະທຸນຕໍ່ພຣະເຈົ້າ
ໃນສິ່ງທີ່ເຮົາຕ້ອງການ ເປັນການທຸນເພື່ອໃຫ້ພຣະອົງ
ຊົງຊາບ ແຕ່ໃຈປາດຖະໜາຫຼັກຂອງເຮົານັ້ນ ຄວນຈະຢູ່
ທີ່ການຊ່ວຍເຫຼືອ ໃນພາວະບັນຫາແລະຄວາມຕ້ອງການ
ຂອງຜູ້ອື່ນ

ຄວາມໝາຍທີ່ແທ້ຈິງຂອງຄຳວ່າ ຮັ່ງມີ ນັ້ນຄືການ
ມີຄວາມສາມາດທີ່ຈະໃຊ້ລິດເດດຂອງພຣະເຈົ້າໃນການ
ແກ້ໄຂບັນຫາແລະຕອບສະໜອງຄວາມຕ້ອງການທີ່ທ່ານ
ປະເຊີນຢູ່ ການມີຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າຈະເຮັດໃຫ້ທ່ານ
ສາມາດທີ່ຈະໃສ່ໃຈໃນຄວາມຕ້ອງການຂອງຜູ້ອື່ນກ່ອນ
ຄວາມຕ້ອງການຂອງຕົນເອງ ທ່ານຄິດວ່າພຣະເຈົ້າຊົງ
ຮັກທ່ານຫຼາຍພໍ ຈົນເຮັດໃຫ້ທ່ານສາມາດທີ່ຈະຍື່ນ
ຄວາມຮັກໃຫ້ແກ່ຄົນທີ່ບໍ່ໜ້າຮັກ ຄົນທີ່ໜ້າບຸດບຶ້ງແລະ
ບໍ່ເປັນຕາປະທັບໃຈແມ່ນບໍ່?

ການທີ່ຈະຮັກຄົນທີ່ຮັກເຮົານັ້ນ ບໍ່ຕ້ອງໃຊ້ຄວາມ
ພະຍາຍາມອັນໃດເລີຍ ແມ່ນແຕ່ຄົນບາບຸກຳເຮັດໄດ້
ແຕ່ຖ້າທ່ານຮັກຄົນທີ່ບໍ່ໜ້າຮັກ ພະຍາຍາມທີ່ຈະຮັກເຂົາ
ແລະຮັກຕໍ່ໄປເລື້ອຍໆ ແລະຮັກຕໍ່ໄປເລື້ອຍໆ ຄວາມຮັກຂອງ
ພຣະເຈົ້າກໍຈະປ່ຽນແປງຊີວິດຂອງເຂົາ

ອາດຈະໃຊ້ເວລາເປັນປີ ຫ້າປີ ຫຼືຊາວຫ້າປີ
ແຕ່ມັນກໍຄຸ້ມຄ່າດົນປານໃດທີ່ພຣະເຢຊູຄຣິສຕອຍຖ້າທ່ານ?

ພຣະເຈົ້າຊົງຮັກທ່ານ! ແລະພຣະອົງກໍຮັກຄົນອື່ນ
ທີ່ຢູ່ອ້ອມຂ້າງທ່ານດ້ວຍ ບໍ່ວ່າເຂົາຈະພົນແລ້ວຫຼືຍັງ
ເປັນຄົນບາບຢູ່ກໍຕາມ ພຣະອົງຊົງຮັກພວກເຂົາ ແລະ
ພຣະອົງຕ້ອງການໃຫ້ທ່ານເປັນຊ່ອງທາງທີ່ຈະສຳແດງ
ຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງໃຫ້ແກ່ພວກເຂົາ

ຢ່າຢ້ານທີ່ຈະກ້າວອອກໄປ ຄວາມຮັກຂອງ
ພຣະເຈົ້າ ເຮັດໃຫ້ທ່ານຫຼຸດພື້ນຈາກຄວາມຢ້ານແລະ
ຄວາມຮູ້ສຶກຕໍານິຕິນເອງແລ້ວ ແລະພຣະອົງຊົງປະທານ
ຄວາມສາມາດ ທີ່ຈະຮັກໃຫ້ແກ່ທ່ານແລ້ວ ຈົ່ງມຸ້ງໝັ້ນ
ທີ່ຈະແບ່ງປັນຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າໄປສູ່ຄົນທົ່ວໄປ
ເລີ່ມຕົ້ນດ້ວຍການສະແດງຄວາມເປັນມິດກ່ອນ ພະຍາຍາມ
ສ້າງນິໄສທີ່ຜູກມິດແລະເປັນພຣະພອນແກ່ຄົນອື່ນ
ໃນພຣະກາຍຂອງພຣະຄຣິສ ທ່ານອາດຈະເຊີນຄົນມາ
ຮັບປະທານອາຫານແລງ ຫຼືມາຢ້ຽມຢາມຢູ່ເຮືອນ ຈັບມື
ທັກທາຍໝູ່ຄູ່ດ້ວຍຮອຍຍິມ ພຣະເຈົ້າຊົງມີງານບາງຢ່າງ
ໃຫ້ທ່ານເຮັດ ພຣະອົງປະສົງຈະໃຊ້ທ່ານ ໃຫ້ເຮັດໃນສິ່ງທີ່
ພຣະອົງໃຊ້ຄົນອື່ນບໍ່ໄດ້

ມີຫຼາຍຄົນທີ່ມີບັນຫາພິເສດ ຊຶ່ງມີແຕ່ທ່ານ
ພຽງຄົນດຽວເທົ່ານັ້ນທີ່ຈະຊ່ວຍເຫຼືອໃນບັນຫາ

ບອກເຂົາວ່າເຮົາຮັກເຂົາ

ຂອງເຂົາໄດ້ ຈຶ່ງທຸນຂໍໃຫ້ພຣະເຈົ້າສໍາແດງວິທີການ
ທີ່ຈະຊ່ວຍເຫຼືອເຂົາ ດ້ວຍຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງແລະ
ພຣະອົງຈະຊົງສອນທ່ານ
ພຣະເຈົ້າຊົງຮັກທ່ານ!

7

ຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າ ຈະປ່ຽນແປງຊີວິດທ່ານ

“ຄວາມຮັກທີ່ຂ້າພະເຈົ້າເວົ້າເຖິງນີ້ບໍ່ແມ່ນທີ່ເຮົາ
ຮັກພຣະເຈົ້າ ແຕ່ພຣະອົງຊົງຮັກເຮົາແລະຊົງໃຊ້
ພຣະບຸດຂອງພຣະອົງມາເພື່ອເປັນເຄື່ອງບູຊາ
ເພື່ອໄຖ່ບາບກໍາຂອງພວກເຮົາ”

1ໂຢຮັນ 4:10

ພຣະເຈົ້າຊົງຮັກທ່ານ ແຕ່ຂ້າຄິດວ່າຄືສິບໍ່ມີຫຼາຍຄົນ
ປານໃດ ທີ່ຈະຊາຍຊຶ້ງເຖິງຄວາມຮັກທີ່ພຣະອົງມີຕໍ່ເຮົາ
ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງສໍາແດງໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າເຫັນເມື່ອສຶກສາ
ພຣະທໍາເລື່ອງນີ້ວ່າ ຖ້າເຮົາຮູ້ຢ່າງແທ້ຈິງໃນວິນຍານຂອງເຮົາ
ວ່າພຣະເຈົ້າຮັກເຮົາຫຼວງຫຼາຍຂະໜາດໃດ ແລ້ວເຮົາຈະ
ສາມາດຢືນໄດ້ຢ່າງສະງ່າງາມ ເຫັນໄດ້ເຖິງຄວາມແຕກຕ່າງ
ກັບສິ່ງທີ່ເຮົາເຄີຍເປັນຢູ່ແຕ່ກ່ອນ

ຈົ່ງອ້ອນວອນພະວັນນາເຖິງຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ມີຕໍ່ທ່ານ ນັ້ນຄືສິ່ງທີ່ປ່ຽນຊີວິດຂອງທ່ານໄດ້ ຖ້າທ່ານບໍ່ມັກນິດໄສບາງຢ່າງຂອງຕົວເອງ ການທີ່ທ່ານຮູ້ແທ້ວ່າພຣະເຈົ້າຮັກທ່ານນັ້ນ ຊ່ວຍປ່ຽນແປງທ່ານໄດ້

ເມື່ອທ່ານຮູ້ວ່າມີໃຜບາງຄົນຮັກທ່ານ ທ່ານຮູ້ສຶກແນວໃດແດ່? ມັນເຮັດໃຫ້ທ່ານຮູ້ສຶກເປັນສຸກແມ່ນບໍ່? ທ່ານຮູ້ສຶກວ່າຕົວເອງໜ້າລັງກຽດບໍ່? ພຣະເຈົ້າກ່າວກັບຂ້າພະເຈົ້າວ່າ ລາງຄຶນທີ່ອ່ານໜັງສືເຫຼັ້ມນີ້ເປັນຄົນທີ່ຊັງຕົວເອງ ທ່ານຊັງສິ່ງທີ່ຕົວເອງເຮັດ ແລະບໍ່ຍອມຮັບວ່າຕົວເອງເປັນຄົນທີ່ຖືກສ້າງຂຶ້ນໃໝ່ແລ້ວ ທ່ານຮູ້ສຶກວ່າຕ້ອງຕໍ່ສູ້ກັບນິໄສເກົ່າໆຢູ່ຕະຫຼອດເວລາ

ເມື່ອໃດທີ່ທ່ານຍັງດຳລົງຊີວິດໂດຍຮູ້ສຶກວ່າຕົວເອງໃຊ້ບໍ່ໄດ້ຢູ່ຕະຫຼອດເວລາ ຮູ້ສຶກບໍ່ມັກຕົວເອງ ຊັງຕົວເອງ ບໍ່ຄຳນຶງວ່າຕົວເອງມີຄ່າພຽງໃດ ທ່ານກໍບໍ່ມີວັນປະພຶດຕົວແບບຄົນມີຄ່າໄດ້ ພຣະຄຳພີກ່າວວ່າ “ຍ້ອນ ເຂົາຄິດວ່າຕົວເອງເປັນແນວໃດ ເຂົາກໍເປັນຄົນແນວນັ້ນ” (ສຸພາສິດ 23:7 ສະບັບຂະຫຍາຍຄວາມ) ທັງໝົດນີ້ເປັນຍ້ອນທ່ານບໍ່ໄດ້ຊົມຊັບກັບຄວາມຈິງທີ່ວ່າພຣະເຈົ້າຮັກທ່ານນັ້ນເອງ ການທີ່ເຮົາຮູ້ວ່າພຣະເຈົ້າຊົງຮັກເຮົາພຽງໃດນັ້ນ ເປັນສິ່ງທີ່ຊົງພະລັງຢ່າງຍິ່ງ

ພຣະເຈົ້າປະສົງໃຫ້ທ່ານເຂົ້າເຝົ້າພຣະອົງເປັນການ

ສ່ວນຕົວທຸກວັນ ນັ້ນແຫຼະຄືສິ່ງທີ່ປ່ຽນຊີວິດຂອງທ່ານ ຖ້າທ່ານບໍ່ຕັ້ງພຣະເຈົ້າໃຫ້ເປັນທີໜຶ່ງ ກໍເທົ່າກັບວ່າທ່ານຕັ້ງ ພຣະອົງໄວ້ໃນຕໍາແໜ່ງທີ່ເຮັດໃຫ້ພຣະອົງບໍ່ສາມາດເຮັດຫຍັງ ເພື່ອທ່ານໄດ້ເທົ່າທີ່ພຣະອົງປະສົງຈະກະທໍາ ສິ່ງທີ່ຈະເຮັດ ໃຫ້ທ່ານຈະເລີນຂຶ້ນຈະເລີນຂຶ້ນແລະເຂັ້ມແຂງໃນຝ່າຍ ວິນຍານໄດ້ຄືການໃຊ້ເວລາເປັນສ່ວນຕົວກັບພຣະເຈົ້າ ເພື່ອສະແດງຄວາມຮັກຕໍ່ພຣະອົງ ແລະຍອມໃຫ້ພຣະອົງ ຊົງຮັກທ່ານ

ໝູ່ຄົນສ່ວນໃຫຍ່ມັກຂີ້ຄານ ແລະບໍ່ຍອມເຮັດ ແນວນັ້ນ ເຂົາຢາກໃຫ້ຄົນອື່ນເຮັດແທນເຂົາ ຢ່າຫາຂໍ້ແກ້ຕົວ ຖ້າໃຜອ່ານໜັງສືເຫຼັມນີ້ແລະຍັງບໍ່ໄດ້ໃຊ້ເວລາສາມັກຄີທໍາ ກັບພຣະເຈົ້າພໍປານຸໃດ ແລ້ວເກີດຄວາມຮູ້ສຶກວ່າຕົນເອງ ຜິດ ຈະມີມານມາຊົມບອກເຂົາວ່າ “ກະເຈົ້າຍັງມີວຽກຕ້ອງ ເຮັດອີກຫຼາຍຢ່າງ”

ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ດີວ່າ ເລື່ອງມັນຈະເປັນໄປແນວໃດ ມານຈະຄອຍສະເໜີຂໍ້ແກ້ຕົວເລື່ອງນັ້ນເລື່ອງນີ້ໃຫ້ທ່ານຢູ່ ສະເໜີ ຂໍໃຫ້ຕັ້ງອີກຕັ້ງໃຈກັບພຣະເຈົ້າແລະຮ້ອງຮຽກ ພຣະອົງ ພຣະວັດຈະນະຂອງພຣະເຈົ້າ ແລະການໃຊ້ເວລາ ສາມັກຄີທໍາກັບພຣະອົງຄືສິ່ງທີ່ປ່ຽນຊີວິດທ່ານໄດ້

ພຣະເຈົ້າຊົງສ້າງທ່ານຂຶ້ນມາເພື່ອໃຫ້ມີຄວາມສາມາດ ໄປໂລກ່າວໄວ້ໃນພຣະທໍາຟິລິບປອຍ4:13ວ່າ ຂ້າພະເຈົ້າ

ສູ່ກັບທຸກສິ່ງໄດ້ໂດຍ ພຣະເຈົ້າເປັນຜູ້ຊຸກກຳລັງຂ້າພະເຈົ້າ” ຫຼືກ່າວອີກແນວໜຶ່ງ ຄືບໍ່ມີຈັກສິ່ງດຽວໃນຈັກກະວານນີ້ ທີ່ທ່ານຈະເຮັດບໍ່ໄດ້ ເມື່ອອາໄສລິດເດດຂອງພຣະເຢຊູຄຣິສ ເມື່ອພຣະເຈົ້າຊົງສຳແດງໃຫ້ທ່ານເຫັນບັນຫາໃນເລື່ອງໃດ ທ່ານຕ້ອງຟ້າວຈັດການແກ້ໄຂທັນທີໂດຍອາໄສລິດເດດ ແລະໄຊຊະນະ ຖ້າທ່ານຢືນຊື່ນແລະຮັບເອົາຄວາມຮັກຂອງ ພຣະເຈົ້າ ແລະປະຕິເສດບໍ່ຍອມຟັງຄຳຫຼອກລວງຂອງ ມານສຶກກະປົກ ທີ່ຄອຍບອກທ່ານວ່າທ່ານບໍ່ດີ ແລະ ແຫຼກແຫຼວພຽງໃດ ແລ້ວທ່ານກໍຈະເລີ່ມດຳເນີນຊີວິດຢ່າງ ມີໄຊຊະນະໄດ້ ຕອນນີ້ທ່ານອາດປະພຶດຕົວບໍ່ຄ່ອຍດີ ແຕ່ທ່ານສາມາດເຮັດໃນສິ່ງທີ່ແຕກຕ່າງອອກໄປໄດ້ ຖ້າທ່ານ ຍອມເຊື່ອວ່າຕົວຕົນພາຍໃນຂອງທ່ານໄດ້ຖືກສ້າງຂຶ້ນໃໝ່ ແລ້ວ ທ່ານຈະບໍ່ມີທາງທີ່ຈະປ່ຽນແປງການກະທຳຂອງ ຕົວເອງໄດ້ເລີຍແມ່ນແຕ່ໜ້ອຍດຽວ ຈົນກວ່າທ່ານຈະ ສາມາດຢືນຊື່ນແລະເວົ້າກັບຕົວເອງໄດ້ວ່າ “ຂອບຄຸນພຣະເຈົ້າ ຂ້ອຍເປັນຄົນພິເສດ ຂ້ອຍເປັນຄົນບໍລິດ ພຣະເຈົ້າຮຸຊົງ ເອກຂ້ອຍໄວ້ແລ້ວ ພຣະອົງຊົງຊຳລລະຂ້ອຍແລ້ວ ໂດຍພຣະໂລຫິດຂອງພຣະເມສານ້ອຍ ຂ້ອຍຈະປະພຶດຕົວ ແນວນັ້ນ ເຈົ້າຊາຕານ ຂ້ອຍບໍ່ສົນດອກວ່າ ຂ້ອຍຈະເຮັດ ຜິດພາດ ຫຼາຍປານໃດ ເພາະພະເຈົ້າຍິ່ງໃຫຍ່ພໍ ທີ່ຈະພະຍຸງ ຂ້ອຍ ຂຶ້ນໃໝ່ແລະເຮັດໃຫ້ຂ້ອຍດຳເນີນຕໍ່ໄປໄດ້ພຣະອົງ

ຈະຊົງ ຊໍາລະຄວາມຜິດຂອງຂ້ອຍຈົນໝົດ”

ຈະມີບັນຫາໃດຈະເຮັດໃຫ້ທ່ານພ່າຍແພ້ໄດ້ອີກ
ຖ້າທ່ານຮູ້ແນ່ແທ້ວ່າພຣະເຈົ້າຊົງຮັກທ່ານ? ບໍ່ມີເລີຍທ່ານ
ຈະມີໄຊຊະນະເໝືອບັນຫາທຸກຢ່າງ

ທ່ານຢາກຈະເປັນຜູ້ຊະນະແດ່ບໍ່? ຖ້າຢາກຂໍໃຫ້ຕອບ
ຄໍາຖາມນີ້ ມີເລື່ອງຫຍັງແນ່ໃນຊີວິດທີ່ທ່ານຕ້ອງການ
ຈະເອົາຊະນະ? ນັ້ນຄືທາງດຽວທີ່ຈະເຮັດໃຫ້ທ່ານເຕີບໃຫຍ່
ຂຶ້ນໄດ້ ຖ້າທ່ານບໍ່ມີບັນຫາຫຍັງເລີຍ ບໍ່ມີບັນຫາຫຍັງເລີຍ
ບໍ່ມີເລື່ອງຫຍັງທີ່ຈະຕ້ອງເອົາຊະນະເລີຍ ແລ້ວທ່ານຈະໃຊ້
ຄວາມເຊື່ອໃນເລື່ອງໃດລະ?

ຈົ່ງໃຊ້ບັນຫາໃນຊີວິດໃຫ້ເປັນໂອກາດທີ່ຈະເຮັດ
ໃຫ້ທ່ານເຕີບໃຫຍ່ຂຶ້ນ ລໍຖ້າເບິ່ງວ່າພຣະເຈົ້າຈະເຮັດອັນໃດ
ເພື່ອທ່ານແດ່ ເພາະເຫດທີ່ພຣະອົງຊົງຮັກທ່ານ ພຣະອົງ
ຊົງຮັກທ່ານ! ພຽງແຕ່ທ່ານຍອມເພິ່ງພາໃນພຣະເຈົ້າແລະ
ຍອມໃຫ້ພຣະອົງຊົງຮັກທ່ານ ແລະທ່ານກໍຮັກພຣະອົງ ທ່ານກໍ
ສາມາດຢຸດຄວາມພະຍາຍາມທີ່ຈະໃຊ້ຄວາມເຊື່ອແລະ
ເຂົ້າສູ່ການພໍ້ນັກພັກເຊົາໄດ້

ພຽງແຕ່ທ່ານຍອມໃຫ້ພຣະເຈົ້າຮັກທ່ານ ແລະທ່ານ
ຮັກພຣະອົງ ແລ້ວທ່ານກໍຈະຢ່າງໄປຢ່າງມາຄືຄົນເມົາ ຄືເມົາໃນ
ພຣະວິນຍານ ນັ້ນຄືຈຸດທີ່ບັນຫາໃນຊີວິດຂອງທ່ານຈະປົກຄຸມ
ທ່ານບໍ່ໄດ້ອີກຕໍ່ໄປ ເພາະທ່ານດໍາເນີນຊີວິດຢູ່ ໂດຍຄວາມຮັກ

ຂອງພຣະເຈົ້າ

ເມື່ອຂ້າພຣະເຈົ້າໄດ້ຮັບບັບຕິສະມາໃນພຣະວິນຍານ
ບໍລິສຸດ ໃນອາທິດທໍາອິດນັ້ນ ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ສຶກຄືກັບເມົາຢູ່
ໃນຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າ ຄົນພາກັນມາເວົ້າກັບຂ້າພຣະເຈົ້າ
ວ່າ “ເຈົ້າເປັນຫຍັງແນວນີ້? ເຈົ້າບໍ່ຄືເກົ່າເລີຍໃດ້ຈອຍຊູ້
ຂ້ອຍບໍ່ຢາກເຊື່ອເລີຍ ເກີດຫຍັງຂຶ້ນກັບເຈົ້າ” ຄົນເຫຼົ່ານີ້
ມາຫາຂ້າພຣະເຈົ້າອີກໃນໜຶ່ງອາທິດຕໍ່ມາ “ມີຫຍັງເກີດຂຶ້ນ
ກັບຊີວິດຂອງເຈົ້າ?”

ຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ຈໍາເປັນຕ້ອງເວົ້າແມ່ນແຕ່ຄໍາດຽວ ເພື່ອຈະ
ຊັກຊວນ ໃຫ້ເຂົາເຊື່ອວ່າຊີວິດຂອງຂ້າພະເຈົ້າປ່ຽນໄປແລ້ວ
ພວກເຂົາເຫັນໄດ້ຈະແຈ້ງຢູ່ແລ້ວ ຖ້າທ່ານດໍາເນີນຊີວິດ
ຢູ່ໃນຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າ ທ່ານຈະຍິ້ມໄດ້ຕະຫຼອດເວລາ
ທ່ານຈະເປັນຄົນສະຫງ່າງາມ ທ່ານຈະມີພະລັງເຂັ້ມແຂງ
ທ່ານຈະສາມາດຊ່ວຍຄົນອື່ນໄດ້ ເພາະທ່ານຈະເຕັມລົ້ນ
ໄປດ້ວຍໄຟຂອງອົງພຣະວິນຍານບໍລິສຸດຕະຫຼອດເວລາ
ຈົນບັນຫາທຸກຢ່າຂອງທ່ານຈະໄດ້ຮັບການແກ້ໄຂ

ຈິ່ງເວົ້າກັບຕົນເອງວ່າ “ພຣະເຈົ້າຮັກຂ້ອຍ ຮາເລລູຢາ
ພຣະເຈົ້າຮັກຂ້ອຍ ຂ້ອຍເປັນລູກຄົນພິເສດຂອງພຣະອົງ
ພຣະເຈົ້າຮັກຂ້ອຍ” ຈາກນີ້ໄປໃຫ້ທ່ານກ້າວກະໂດດໃນ
ຄວາມເຊື່ອ ແລະຂໍໃຫ້ເຊື່ອຕາມນັ້ນ

ພຣະເຈົ້າຮັກທ່ານຈິງແທ້!

ກ່ຽວກັບຜູ້ຂຽນ

ຈອຍສ໌ ໄມເອີຣ໌ ເປັນໜຶ່ງໃນອາຈານສອນພຣະຄໍາພີ
ຊັ້ນແນວໜ້າຂອງໂລກເຊິ່ງມີຄໍາສອນທີ່ນໍາໄປປະຕິບັດ
ຕາມໄດ້ ລາຍການ “ ຊີວິດປຽມສຸກ ” ຂອງທ່ານອອກອາກາດ
ເປັນປະຈໍາທຸກວັນທາງໂທລະທັດແລະວິທະຍຸນັບຮ້ອຍ
ສະຖານີທົ່ວໂລກ ນອກຈາກນີ້ ຈອຍສ໌ ຍັງຂຽນໜັງສື
ສ້າງແຮງບັນດານໃຈຫລາຍກວ່າຮ້ອຍເຫລັ້ມໜັງສືທີ່ຕິດ
ອັນດັບຂາຍດີໄດ້ແກ່ ຄວາມຄິດທີ່ຊຶ່ງພະລັງ, ວິທີຟັງ
ພຣະສຸລະສຽງຂອງພຣະເຈົ້າ, ມາໄລແທນຂີ້ເຖົ່າ,
ສະໜາມຮີບໃນຄວາມຄິດ, The Confident Women,
Look Great Feel Great, Starting Your Day
Riht, Ending Your Day Riht, The Everyday
Life Bible,

ຈອຍສ໌ ເດີນທາງໄປຈັດປະຊຸມຕາມທີ່ຕ່າງໆ
ຫລາຍແຫ່ງຕະຫລອດປີ ທັງໃນອາເມຣິກາແລະທົ່ວໂລກ

**JOYCE MEYER MINISTRIES U.S. & FOREIGN
OFFICE ADDRESSES**

Joyce Meyer Ministries

P.O Box 655
Fenton, MO 632026
USA
(636) 349-0303

Joyce Meyer Ministries - Canada

P.O Box 7700
Vancouver, BC V6B 4E2
Canada

Joyce Meyer Ministries - Australia

Locked Bag 77
Mansfield Delivery Centre
Queensland 4122
Australia
(07) 3349 1200

Joyce Meyer Ministries - England

P.O Box 1549
Windsor SL4 1GT
United Kingdom
01753 831102

Joyce Meyer Ministries - South Africa

P.O Box 5
Cape Town 800
South Africa
(27) 21-701-1056

หนังสือ เขียนโดย จอยซ์ ไมเออร์
ที่พิมพ์เป็นภาษาไทยแล้ว

สนามรบในความคิด
กระบวนการสร้างผู้นำ
พระวอจนะ พระนาม พระโลหิต
บอกเขาว่าเรารักเขา
การตัดสินใจครั้งสำคัญที่สุด
ชีวิตเปี่ยมสุข
ถ้าไม่ใช่เพราะพระคุณ
รากแห่งความขมขื่น
ทำไมพระเจ้าทำไม
สันติสุข
ความรักยิ่งใหญ่ที่สุด
มาลัยแทนซีเกล้า
การปฏิบัติด้วยความรัก
ให้รางวัลตัวเอง ด้วยการยกโทษ

**OTHER BOOKS
BY JOYCE MEYER**

21 Ways to Finding Peace and Happiness

100 Ways to Simplify Your Life

Any Minute

Approval Addiction

The Approval Fix*

Battlefield of the Mind* (over three million
copies sold)

Beauty for Ashes

Change Your Words, Change Your Life*

The Confident Mom*

The Confident Woman

Do Yourself a Favor... Forgive*

Eat the Cookie... Buy the Shoes*

The Everyday Life Bible

ບອກເຂົາວ່າເຮົາຮັກເຂົາ

Get Your Hopes Up!*

Good Health, Good Life*

I Dare You

Living Beyond Your Feelings*

Living Courageously*

Look Great, Feel Great

The Love Revolution*

Making Good Habits, Breaking Bad Habits*

Never Give Up!

The Penny

Perfect Love (Previously published as God Is

Not Mad at You)*

Power Thoughts*

The Power of Simple Prayer

Start Your New Life Today

ພົບກັບຊີວິດໃໝ່

ຖ້າທ່ານຍັງບໍ່ເຄີຍອັນເຊີນອົງພຣະເຢຊູມາເປັນພຣະເຈົ້າ ແລະພຣະຜູ້ຊ່ວຍໃຫ້ພົ້ນຈາກບາບ ຂ້າພະເຈົ້າຢາກຈະຂໍເຊີນຊວນໃຫ້ທ່ານເຮັດເຊັ່ນນັ້ນ ທ່ານອະຖິຖານຕາມຕົວຢ່າງດັງຕໍ່ໄປນີ້ກະໄດ້ ແລະຖ້າທ່ານອະຖິຖານຢ່າງຈິງໃຈ ທ່ານຈະໄດ້ພົບກັບຊີວິດໃໝ່ໃນພຣະຄຣິສ

ພຣະບິດາເຈົ້າຂ້າ ຂ້າພະເຈົ້າເຊື່ອວ່າພຣະເຢຊູຄຣິສຊິງເປັນພຣະບຸດດຂອງພຣະອົງ ເປັນພຣະຜູ້ຊ່ວຍໃຫ້ພົ້ນຂອງໂລກ ຂ້າພະເຈົ້າເຊື່ອວ່າພະອົງສິນພຣະຊົນເທິງກາງແຂນເພື່ອຮັບ ເອົາບາບແທນຂ້າພະເຈົ້າ ພຣະອົງຮັບໂທດບາບແທນຂ້າພະເຈົ້າແລ້ວ ຂ້າພະເຈົ້າເຊື່ອວ່າພຣະເຢຊູໄດ້ຄືນພຣະຊົນ ແລະຂະນະນີ້ຊົງປະທັບຢູ່ເບື້ອງຂວາພຣະຫັດຂອງພຣະເຈົ້າ ພຣະເຢຊູເຈົ້າ ຂ້າພະເຈົ້າຕ້ອງການພຣະອົງຂໍຊົງອະໄພບາບ ແລະຊ່ວຍຂ້າພະເຈົ້າໃຫ້ພົ້ນ ແລະໂຜດສະເດັດມາສະຖິດໃນຂ້າພະເຈົ້າ ຂ້າພະເຈົ້າຕ້ອງການທີ່ຈະບັງເກີດໃໝ່

ຕອນນີ້ ຂໍໃຫ້ທ່ານເຊື່ອວ່າພຣະພຣະເຢຊູຄຣິສ
ສະຖິດຢູ່ພາຍໃນໃຈຂອງທ່ານ ຄວາມບາບຂອງທ່ານໄດ້ຮັບ
ການຍົກໂທດແລ້ວ ທ່ານເປັນຄົນຊອບທຳແລະຈະຢູ່ໃນສະຫວັນ

ຂໍໃຫ້ທ່ານຫາເບິ່ງຄຣິສຈັກທິດີ ທີ່ສອນພຣະຄຳຂອງ
ພຣະເຈົ້າ ແລ້ວເຂົ້າຮ່ວມປະຊຸມເປັນປະຈຳ ເພື່ອທ່ານຈະໄດ້
ຈະເລີນຂຶ້ນໃນພຣະຄຣິສ ຊີວິດຂອງທ່ານຈະປ່ຽນແປງເລີຍ
ຖ້າບໍ່ມີພຣະຄຳຂອງພຣະເຈົ້າ ພຣະທຳໂຢຮັນ 8:31-32
ກ່າວວ່າ “ຖ້າພວກທ່ານຕັ້ງໜັ້ນຢູ່ໃນຖ້ອຍຄຳຂອງເຮົາ
ພວກທ່ານກໍເປັນສາວິກຂອງເຮົາຢູ່າງແທ້ຈິງ ແລ້ວທ່ານຈະ
ຮູ້ຈັກຄວາມຈິງແລະຄວາມຈິງນັ້ນຈະເຮັດໃຫ້ທ່ານເປັນ
ອິດສະຫຼະ”

ຂໍໝູນໃຈໃຫ້ທ່ານຢຶດພຣະຄຳຂອງພຣະເຈົ້າໄວ້
ສະສົມໄວ້ເລິກໆໃນຫົວໃຈ ເມື່ອທ່ານພິຈາລະນາເບິ່ງພຣະຄຳ
ຂອງພຣະເຈົ້າແລ້ວ ທ່ານກໍຈະປ່ຽນໄປຄືກັບພຣະສາຍາ
ຂອງພຣະເຢຊູຄຣິສຕາມທີ່ພຣະຄຳ 2 ໂກລິນ 3:18
ໄດ້ກ່າວໄວ້

ຖ້າທ່ານໄດ້ຕ້ອນຮັບພຣະເຢຊູແລ້ວ ກະລຸນາຂຽນ
ຈົດໝາຍເລົ່າໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າຟັງດ້ວຍ ທ່ານສາມາດຂໍໜັງສື
ແນະນຳວິທີເລີ່ມຕົ້ນຊີວິດໃໝ່ໄດ້ຟຣີ

ດ້ວຍຄວາມຮັກ

ຈອຍຊ໌